
1 Αρ. Φυλλ.  1475 - Τιμή: 1, 00 €ΕΤΟΣ 30ο

Σελ. 12 Σελ. 19

Δευτέρα 24 Ιανουαρίου 2022

Παραμένει χωρίς γραμματέα το 
Ειρηνοδικείο

Παύλος Τσουμάκης
Στόχος όλων να 

δώσουμε ξανά ζωή στο 
ΒΙΟΠΑ

Δέσμευση Κ.Σκρέκα προς 
Πρ.ΚΕΕΕ Γιάννη Χατζηθεοδοσίου 

για συνέχιση στήριξης των 
επιχειρήσεων

Υπογραφή Μνημονίου 
Συνεργασίας Προέδρων 

Επιμελητηρίου Δράμας-ΕΒΕ 
Αθηνών

Σελ. 23

Μέχρι 42.500 
ευρώ το πριμ Νέων 

Αγροτών 
στην προκήρυξη του 

2023

Πανελλήνιο 
πρωτάθλημα 
επιτραπέζιας 

αντισφαίρισης στον 
Δήμο Παγγαίου

Σελ. 9

Σελ. 9

Σελ. 7

ΘΑ ΣΑΠΙΖΟΥΝ ΟΙ ΚΑΠΝΑΠΟΘΗΚΕΣ;

ΑΜΕΣΗ ΑΝΑΓΚΗ ΓΙΑ ΛΥΣΗ

ΩΣ ΠΟΤΕ;

Σελ. 13



ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Απόστολος Ατζεμιδάκης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.

Δευτέρα 24 Ιανουαρίου 2022

Γράφει ο διεθνολόγος και 
συγγραφέας Γιάννης Μή-
τσιος*

Μετά από την αποτυ-
χία της διπλωματίας 
την περασμένη εβδο-
μάδα για το ζήτημα 
της Ουκρανίας, από 
τις ΗΠΑ, το ΝΑΤΟ και 
τον ΟΑΣΕ με τη Ρωσία 
πάμε για την επόμενη 
φάση των σχέσεων 
Δύσης και Ρωσίας.

Τ Ο Τσώρτσιλ συνήθιζε 
να λέει ότι εκεί που τε-
λειώνει το “μπλα -μπλα”, 
ξεκινάει το “μπουμ 
μπουμ” και η ειρήνη 
στην Ευρώπη κρέμεται 
ουσιαστικά σε μια κλω-
στή. Η Ρωσία περιμένει 
τις επόμενες μέρες (και 
τυπικά) τις γραπτές απα-
ντήσεις από τις ΗΠΑ στα 
αιτήματά της που δεν 
φαίνεται να είναι διαφο-
ρετικές από εκείνες των 
διαπραγματεύσεων. Στις 
19 Ιανουαρίου οι Ρώσοι 
γιορτάζουν τα Θεοφά-
νεια (είναι με το παλιό 
ημερολόγιο) και μετά έρ-
χεται μάλλον η ώρα των 
στρατηγών. Ήδη οι ψυ-
χολογικές επιχειρήσεις 
έχουν ξεκινήσει και από 
τις δύο μεριές με εκατέ-
ρωθεν δηλώσεις για τις 
συνέπειες κλιμάκωσης 
της κρίσης, η Ουκρανία 
δέχθηκε κυβερνοεπίθεση 
και τα διεθνή ΜΜΕ ετοι-
μάζουν την κοινή γνώμη 
της Δύσης κυρίως για τα 
“τύμπανα το πολέμου” 
που ηχούν στην ευρω-
παϊκή ήπειρο. Μετά την 
διάλυση της Γιουγκο-
σλαβίας και τους Νατοϊ-
κούς βομβαρδισμούς στη 
Σερβία (78 ημερών) το 
1999, στην Ουκρανία θα 

γίνει ίσως το τελικό πε-
δίο αναμέτρησης Δύσης 
και Ρωσίας.

Φαίνεται ότι όλα είναι 
έτοιμα οι προετοιμασίες 
έχουν γίνει, οι παίκτες 
έχουν τοποθετηθεί, τα 
ρωσικά τανκς ζεσταίνουν 
τις μηχανές τους στις 
παγωμένες πεδιάδες και 
περιμένουν το σύνθημα.

Tο διακύβευμα για τη 
Ρωσία είναι πολύ σημα-
ντικό, καθώς για τη Μό-
σχα, η ένταξη της Ουκρα-
νίας στο ΝΑΤΟ αποτελεί 
στρατηγική απειλή για 
την ασφάλεια της , αφού 
ο χρόνος που θα χρεια-
στεί πχ ένας σύγχρονος 
πύραυλος από την Ου-
κρανία στη Μόσχα είναι 
5-6 λεπτά. Εξάλλου με-
γάλο μέρος της Ουκρα-
νίας (κυρίως ανατολικά 
του Δνείπειρου ποταμού 
και νότια) για ιστορικούς 
λόγους και δημογραφι-
κούς ανήκει στο ρωσικό 
έθνος (καθώς το Κίεβο 
θεωρείται το λίκνο του).

Στις συζητήσεις της 
Γενεύης, η Ρωσία πήγε 
με τρία βασικά αιτή-
ματα:

- να σταματήσει η επέ-
κταση/διεύρυνση του 
ΝΑΤΟ (όχι μόνο προς 
Ουκρανία και Γεωργία 
αλλά και Σουηδία και 
Φιλανδία) 

- Να μην εγκαθίστανται 
νατοϊκά στρατεύματα 
στις περιοχές που δεν 
ήταν στο ΝΑΤΟ πριν το 
1997, ουσιαστικά δηλα-
δή σε όλη την Ανατολική 
Ευρώπη

- Να παύσει κάθε μορφή 
στρατιωτικής συνεργασί-
ας των ΗΠΑ ή του ΝΑΤΟ 
με όλες τις πρώην σοβιε-
τικές δημοκρατίες.

Συνέπειες μιας τυχόν 
στρατιωτικής αναμέ-
τρησης

Οι συνέπειες μιας επέμ-
βασης της Ρωσίας με 
οποιοδήποτε τρόπο στην 
Ουκρανία θα είναι τρο-
μερές για την ασφάλεια 
στην ευρωπαϊκή ήπειρο, 
για την Ουκρανία, την 
ίδια τη Ρωσία αλλά και 
την ενότητα της Δύσης.

Τα σενάρια που ετοιμά-
στηκαν και από τις δύο 
πλευρές είναι πολλά και 
κάποια έχουν δει το φως 
της δημοσιότητας κυ-
ρίως από πλευράς των 
αμερικανών για το τι θα 
συμβεί στη Ρωσία με τις 
χειρότερες κυρώσεις 
που μπορεί να υπάρ-
ξουν, όπως στήριξη με 
στρατιωτικά μέσα της 
Ουκρανίας, διακοπή της 
σύνδεσης της Ρωσίας, με 
το παγκόσμιο σύστημα 
εμπορικών συναλλαγών 
(SWIFT), κυρώσεις στον 
ίδιο τον Πούτιν κ.α
Πρώτο και βασικό θύμα 
θα είναι η Ουκρανία που 
θα κινδυνέψει με δια-
μελισμό, εσωτερική πο-
λιτική κατάρρευση και 
αιματοχυσία. Μια χώρα 
που το 40-45% του πλη-
θυσμού κινείται στα όρια 
της φτώχειας, έχει με-
γάλο δείκτη διαφθοράς, 
η επιρροή των ολιγαρ-
χών είναι παντού ενώ ο 
πρώην πρόεδρος (Πο-
ροσένκο) είναι βουλευ-
τής αντιπολίτευσης και 
κατηγορείται για εσχάτη 

προδοσία.

Η ΕΕ, το ΝΑΤΟ και οι 
ΗΠΑ θα εμπλακούν έμμε-
σα (ούτε κατά διάνοια να 
στείλουν στρατεύματα) 
με οικονομικές κυρώσεις 
στη Ρωσία, μεταφορά 
όπλων στις νατοικές χώ-
ρες της Βαλτικής και την 
Πολωνία αλλά και στο 
νότο Ρουμανία-Βουλγα-
ρία (και μέσω Αλεξαν-
δρούπολης) ενώ η Τουρ-
κία θα κληθεί δείχνοντας 
συμμαχική αλληλεγγύη 
να κλείσει τα στενά του 
Βοσπόρου για τα ρωσικά 
πλοία. Αν φυσικά διατη-
ρηθεί η ενότητα των με-
λών και δεν προβάλουν 
βέτο και αντιρρήσεις σε 
μια τέτοια εξέλιξη που 
μπορεί να τινάξει τη συμ-
μαχία στον αέρα (διόλου 
απίθανο) ή να πάμε σε 
διευρυμένη σύγκρουση 
αν πχ κλείσει η Τουρκία 
τα Στενά για το ρωσικό 
στόλο.

Έχοντας η Ρωσία εξα-
σφαλισμένα τα νότα της 
και την στήριξη από την 
Κίνα θα πρέπει να αντι-
μετωπίσει τη Δύση και 
να αντιδράσει επιθετικά 
αμυνόμενη. Μια τέτοια 
σύγκρουση σε ευρωπαϊ-
κό έδαφος (Δύσης/Ρωσί-
ας) σε επίπεδο κυρώσεων 
στην αρχή και μη άμεσης 
στρατιωτικής εμπλοκής 
θα έχει συνέπειες για την 
ίδια την ενότητα της να-
τοϊκής συμμαχίας αλλά 
και των συμφερόντων 
των Ευρωπαίων πρω-
τίστως. Η Γερμανία θα 
πρέπει να ξεχάσει τον 
αγωγό Nordstream2, 
οι τιμές φυσικού αερίου 
και ενέργειας θα πάνε 
στα ύψη, αλλά και εν-

δεχόμενη διακοπή της 
τροφοδοσίας της Ευ-
ρώπης με φυσικό αέριο 
καταχείμωνο (το 40% 
των αναγκών της ΕΕ 
καλύπτεται από την Ρω-
σία) και της χώρας μας 
επίσης, θα προκαλέσουν 
τριγμούς στις ευρωπαϊ-
κές κοινωνίες. Πολιτικά 
η ΕΕ είναι σε φάση πα-
ράλυσης. Η Γαλλία έχει 
προεδρικές εκλογές τον 
Απρίλιο, η νέα γερμανική 
κυβέρνηση μόλις ανέλα-
βε και η Ιταλία απειλείται 
με πρόωρες εκλογές αν 
δεν ψηφιστεί πρόεδρος 
ο Μπερλουσκόνι. Η παν-
δημία έχει γονατίσει τις 
οικονομίες και η κόπωση 
των πολιτών είναι τε-
ράστια με διαδηλώσεις 
σε πολλές χώρες, ενώ ο 
πιο πιστός σύμμαχος των 
ΗΠΑ η Αγγλία οδηγείται 
σε πολιτική κρίση με την 
επαπειλούμενη παραίτη-
ση του πρωθυπουργού 
Τζόνσον. Εξάλλου η ΕΕ 
ήταν απούσα και ανύ-
παρκτη από τις άμεσες 
διαπραγματεύσεις.

Στην άλλη μεριά του 
Ατλαντικού ο 79χρο-
νος πρόεδρος Μπάιντεν 
έχει τα δικά του εσω-
τερικά προβλήματα με 
τον ιδιότυπο “πολιτικό 
εμφύλιο” που επικρατεί 
και τις πρόσφατες ήττες 
του σε νομοσχέδια στο 
κογκρέσο, η πανδημία 
σαρώνει, η άνοδος του 
πληθωρισμού μειώνει τα 
εισοδήματα των πολιτών 
και μην ξεχνάμε ότι είναι 
μια προεκλογική χρονιά 

η φετινή με τις ενδιάμε-
σες εκλογές για τη Γε-
ρουσία και τη Βουλή των 
Αντιπροσώπων που όλα 
δείχνουν μέχρι τώρα ότι 
οι ρεπουμπλικάνοι θα 
πάρουν τη ρεβάνς και θα 
έχουν την πλειοψηφία 
στα δύο σώματα.
Εκτός κι αν μια κρίση με 
τη Ρωσία αποτελέσει ένα 
τέλειο άλλοθι και για τα 
πολιτικά και οικονομικά 
προβλήματα της υπερ-
δύναμης, που θα φανεί 
στην πορεία.

Τέλος, η Ρωσία για άλλη 
μια φορά στη μακραίω-
νη ιστορία της θα έρθει 
αντιμέτωπη με το δίλημ-
μα της προάσπισης κυ-
ριαρχίας, της ασφάλειας 
και του μέλλοντος της 
χώρας έναντι των θυ-
σιών (ανθρώπινων και 
οικονομικών) που θα 
υποστεί από μια τέτοια 
σύγκρουση. Η ψυχολο-
γία όμως και τα ιστορικά 
παραδείγματα αλλά και 
η ηγεσία του Πούτιν δεν 
αφήνουν περιθώρια για 
την ιστορική επιλογή της, 
θα το πάει μέχρι τέλους. 
Η αρκούδα ξύπνησε και 
ετοιμάζεται να παλέψει 
στη φωλιά της.

Ουκρανία
Ώρα μηδέν για την ειρήνη στην Ευρώπη
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα
Χιονόπτωση στον Άγιο Σίλα – Επί τόπου μηχανήματα της Π.Ε Καβάλας

Χιονόπτωση ξεκίνησε 
πριν λίγη ώρα στον 
Άγιο Σίλα Καβάλας 
όπου στο σημείο το 
παρών δίνουν τόσο ο 
Αντιπεριφερειάρχης 
Καβάλας Αλέξης Πο-
λίτης όσο και ο Προ-
ϊστάμενος Πολιτικής 
Προστασίας Π.Ε Κα-
βάλας Σταύρος Κι-

βράκης και ο εντεταλ-
μένος περιφερειακός 
σύμβουλος Καβάλας 
Ανδρέας Καραγιώρ-
γης.

Τα μηχανήματα της Π.Ε 
Καβάλας έπιασαν δου-
λειά και όλη τη νύχτα 
θα βρίσκονται στους 
δρόμους αρμοδιότητας 

της Π.Ε Καβάλας για να 
ρίχνουν αλάτι όπου χρει-
αστεί.

Χιονοστρώσεις ξεκίνη-
σαν να παρατηρούνται 
σε αρκετά χωριά του 
ορεινού όγκου των Δή-
μων Καβάλας, Νέστου 
και Παγγαίου.

Αναμφίβολα το 2022 είναι 
η χρονιά των περιφερει-
ακών λιμένων, καθώς σε 
αρκετά από αυτά θα ανα-
κηρυχθούν τα επενδυτικά 
σχήματα που θα αναλά-
βουν την εκμετάλλευσή 
τους.

Σύμφωνα με νεότερες εκτι-
μήσεις, οι δεσμευτικές προ-
σφορές για το λιμάνι της 
Καβάλας, που έχουν ορι-
στεί στις 9 Φεβρουαρίου, 
ίσως λάβουν ολιγοήμερη 
παράταση.

Αντίστοιχα, οι δεσμευτικές 
προσφορές για το λιμάνι 
της Αλεξανδρούπολης ανα-
μένονται τέλη Απριλίου και 
της Ηγουμενίτσας έως τα 
τέλη Ιουνίου.

Σημειώνεται ότι στα λιμά-
νια της Ηγουμενίτσας, της 
Αλεξανδρούπολης και του 
Ηρακλείου, το Ταμείο εκ-
χωρεί το 67%, ενώ στην 
Καβάλα υπο-παραχωρείται 
ο εμπορικός λιμένας «Φί-

λιππος Β’».

Τα επόμενα λιμάνια που 
οδεύουν προς αξιοποίηση 
είναι του Βόλου και της 
Κέρκυρας.

Τα σχήματα που διεκδι-
κούν το λιμάνι της Αλε-
ξανδρούπολης

Στον διαγωνισμό για την 
απόκτηση του 67% του 
λιμένα Αλεξανδρούπολης 
έχουν απομείνει τα εξής 4 
επενδυτικά σχήματα:

- Q U I N T A N A 
INFRASTRUCTURE & 
DEVELOPMENT,

-Κοινοπραξία CAMERON 
S.A – GOLDAIR CARGO 
AE – BOLLORE AFRICA 
LOGISTICS,

- Κ ο ι ν ο π ρ α ξ ί α 
I N T E R N A T I O N A L 
PORT INVESTMENTS 
ALEXANDROUPOLIS, η 
οποία απαρτίζεται από τις 

εταιρείες BLACK SUMMIT 
FINANCIAL GROUP – 
EUROPORTS – EFA 
GROUP και ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ,

-ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΛΙΜΕΝΟΣ 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ ΑΕ.

Τα σχήματα που διεκδι-
κούν το λιμάνι της Κα-
βάλας

Στον διαγωνισμό για την 
υπο-παραχώρηση του λιμέ-
να Καβάλας απομένουν τα 
εξής 4 επενδυτικά σχήματα 
(με αλφαβητική σειρά):

- Q U I N T A N A 
INFRASTRUCTURE & 
DEVELOPMENT,

-Ένωση Εταιρειών IMERYS 
GREECE SA, GOLDAIR 
CARGO AE & ΒΙΟΜΗΧΑ-
ΝΙΚΑ ΟΡΥΚΤΑ ΕΛΛΑΔΟΣ 
ABEE,

- Κ ο ι ν ο π ρ α ξ ί α 
INTERNATIONAL PORT 
INVESTMENTS KAVALA, η 

οποία απαρτίζεται από τις 
εταιρείες BLACK SUMMIT 
FINANCIAL GROUP – EFA 
GROUP και ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ,

-ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΛΙΜΕΝΟΣ 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ ΑΕ.

Τα σχήματα που διεκ-
δικούν το λιμάνι της 
Ηγουμενίτσας

Στην Ηγουμενίτσα, τα προ-
επιλεγέντα επενδυτικά σχή-

ματα είναι τα εξής (με αλ-
φαβητική σειρά):

-ATTICA A.E. ΣΥΜΜΕΤΟ-
ΧΩΝ

-PORTEK 
INTERNATIONAL PRIVATE 
LTD

-QUINTANA 
INFRASTRUCTURE & 
DEVELOPMENT

-ΑΙΓΑΙΟΝ ΟΙΛ ΑΕ

-ΚΟΙΝΟΠΡΑΞΙΑ 
ARCHIRODON GROUP 
N.V.- ANEK & ΟΜΙΛΟΣ 
TRIDENT HELLAS

-ΚΟΙΝΟΠΡΑΞΙΑ GRIMALDI 
EUROMED – MΙΝΩΙΚΕΣ 
ΓΡΑΜΜΕΣ Α.Ν.Ε.

-ΟΛΘ ΑΕ.

metaforespress.gr

Τα νεότερα χρονοδιαγράμματα για τα λιμάνια της Καβάλας και της 
Αλεξανδρούπολης

ΔΕΥΑ Καβάλας
Δεν θα πληρώσουν οι δημότες τις αυξήσεις της ΔΕΗ

«Η αύξηση του ενερ-
γειακού κόστους δεν 
θα περάσει στα τιμο-
λόγια της Δ.Ε.Υ.Α.Κ., 
αυτό είναι ξεκάθαρο 
και αποτελεί απόφα-
ση του δήμου και της 
επιχείρησης». Τα πα-
ραπάνω υπογράμμισε 
στο πλαίσιο δηλώσε-
ων στο enanews.gr, ο 
πρόεδρος της Δ.Ε.Υ.Α. 
Καβάλας, Απόστολος 
Χρόνης, μ’ αφορμή 
την πάνω από 100% 
αύξηση των λογαρια-

σμών που πληρώνει η 
επιχείρηση στη Δ.Ε.Η.

«Θέλω κατηγορηματικά 
να τονίσω ότι δεν υπάρ-
χει περίπτωση να περά-
σει η αύξηση του ενερ-
γειακού κόστους στον 
πολίτη. Ελπίζω να είναι 
πρόσκαιρο αυτό που 
συμβαίνει και να έχει τε-
λειώσει μέχρι την άνοιξη. 
Ενώ μέχρι τον Οκτώβριο 
δεν είχε παρατηρηθεί 
κάποια ιδιαίτερη αύξηση 
στους λογαριασμούς της 

επιχείρησής μας προς τη 
Δ.Ε.Η., τον Νοέμβριο εί-
χαμε αύξηση στη μέση 
τάση, όπου έχουμε 9 πα-
ροχές, πάνω από 100%. 
Είχαμε δηλαδή υπερδι-
πλάσια τιμολόγηση. Ενώ 
τον Οκτώβριο πληρώσα-
με 108.000 ευρώ, τον 
Νοέμβριο και με λιγότε-
ρη κατανάλωση ενέργει-
ας πληρώσαμε 218.000 
ευρώ», σημείωσε χαρα-
κτηριστικά ο πρόεδρος 
της Δ.Ε.Υ.Α. Καβάλας.
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Ο δήμαρχος Παγγαίου 
Φίλιππος Αναστασιάδης 
με αφορμή την τοποθέ-
τηση του Αρχιμανδρίτη 
Κοσμά Θασίτη σε Επί-
σκοπο Κωνσταντιανής 
– βοηθό του Πατριάρχη 
Αλεξάνδρειας, έκανε την 
ακόλουθη δήλωση:

Με ιδιαίτερη χαρά λάβα-
με την είδηση ότι η Ιερά 

Σύνοδος του Πατριαρ-
χείου Αλεξάνδρειας απο-
φάσισε την τοποθέτηση 
του Αρχιμανδρίτη Κο-
σμά Θασίτη σε Επίσκοπο 
Κωνσταντιανής – βοηθό 
του Πατριάρχη Αλεξάν-
δρειας. Η τοποθέτηση 
αυτή αποτελεί μια δικαί-
ωση, μια έμπρακτη ανα-
γνώριση της προσφοράς, 
του ήθους, των κόπων 

και του αγώνα του πα-
τρός Κοσμά να κάνει 
πράξη την διδασκαλία 
του Χριστού! 

Εμείς συγχαίρουμε τον 
αγαπητό μας πατέρα 
Κοσμά μα και τον ευχα-
ριστούμε για την παρου-
σία και την ευλογία του 
επί πολλά χρόνια στον 
τόπο μας, στον Δήμο 

Παγγαίου. Ευχόμαστε ο 
Θεός να του χαρίζει δύ-
ναμη στο δύσκολο έργο 
του. Τον γνωρίσαμε σαν 
έναν πραγματικό και τα-
πεινό εργάτη της Εκκλη-
σίας που με αφοσίωση 
και ήθος υπηρέτησε το 
ποίμνιό του για πολλά 
χρόνια. Είχαμε την ευ-
λογία να συνεργαστούμε 
μαζί του. Σεμνά, αλλά με 

επιτυχία κατάφερε να 
πρωτοστατεί σε δράσεις 
εθελοντισμού και προ-
σφοράς. Ένας κληρικός 
δίπλα σε αρρώστους, 
αναξιοπαθούντες και βα-
σανισμένους, δίπλα στον 
άνθρωπο.

Με τον λόγο και την 
συμπεριφορά του, την 
ηρεμία του προσώπου 
του και την εργατικότητά 
του, την αμεσότητα και 
την ειλικρίνεια μας έκανε 
καθημερινά να νοιώθου-
με την Εκκλησία ορατή 
και εγκόσμια. Χωρίς αδι-
αφορία για τα ανθρώ-
πινα συναισθήματα, τα 
ανθρώπινα προβλήματα, 
χωρίς σιωπή για όσα 

τούτες τις εποχές ταλα-
νίζουν τους ανθρώπους. 
Ήταν κοντά στα μικρά 
και μεγάλα προβλήματα 
των ανθρώπων. Χαίρει 
της αγάπης, της εκτίμη-
σης και του σεβασμού 
όλων μας για την ακού-
ραστη και αγόγγυστη 
προσφορά του .

Για όλα αυτά και για όσα 
δεν είναι δυνατόν με λό-
για να ειπωθούν, είμαστε 
ευγνώμονες και εκφρά-
ζουμε ταπεινά την χαρά 
μας, τον θαυμασμό, τον 
σεβασμό και την αγάπη 
μας προς το πρόσωπό 
του αναφωνώντας: ΑΞΙ-
ΟΣ!

* Καταλήψεις στα σχολεία της Καβάλας. 
Άραγε οι μαθητές γνωρίζουν γιατί κάνουν 
καταλήψεις; Ή απλά οι διευθυντές εκπαί-
δευσης δεν θέλουν να γνωρίζουν γιατί κα-
νουν καταλήψεις οι μαθητές;

** Το Ν.Ο.Κ και ο Ο.Θ.Α.Κ. αποτελουν πλέ-
ον παρελθόν, ήρθε το Ν.Ο.Θ.Α.Κ.. Καλή 
αρχή λοιπόν στην νέα συνεργασία. 

*** Δωρεάν pcr στο νοσοκομείο της Καβά-
λας. Κανένας όμως δεν διευκρίνησε στους 
πολίτες που περιμένουν μέσα στο κρύο ότι 
είναι μόνο για δυο ώρες το πρωί!!

Μικρογραφίες

Μεγάλη αναστάτωση 
υπάρχει στον Δήμο Παγ-
γαίου και συγκεκριμένα 
στην περιοχή των Ελευ-

θερών από την παρουσία 
πολλών κυνηγών που 
έρχονται οργανωμένα 
από την Κύπρο με σκο-

πό να κυνηγήσουν μέσα 
στον κάμπο πουλιά.

Η κατάσταση έχει ξεφύ-
γει από το μέτρο, όμως ο 
νόμος για το κυνήγι που 
δεν έχει αλλάξει εδώ 
και εξήντα χρόνια τους 
καλύπτει. Έτσι ούτε το 
Δασαρχείο ούτε η Αστυ-
νομία δεν μπορούν να 
επέμβουν.

Οι κάτοικοι είναι ανά-
στατοι γιατί ναι μεν κυ-
νηγούν εκτός αστικής 
περιοχής, όμως πολλοί 
εκτός του ότι βρίσκουν 
σκάγια ακόμα και μέσα 
στο σπίτι τους , βλέπουν 
να καταστρέφονται και 
οι ελαιώνες τους ή τα 
αμπέλια τους, αφού τα 
σκάγια τους διαλύουν τα 

νάιλον που σκεπάζουν 
τις καλλιέργειές τους 
και ότι άλλες κατασκευ-
ές έχουν κάνει για να 
τα προστατέψουν μέσα 
στον χειμώνα.

Για το θέμα αυτό έχει 
κάνει καταγγελία ο αντι-
δήμαρχος Ελευθερών κ. 
Χρήστος Πριονίδης και 
αναμένει να πάρει μια 
απάντηση από την πο-
λιτεία αφού έχει δημο-
σιοποιήσει το θέμα, το 
οποίο αναμένεται να πά-
ρει μεγάλες διαστάσεις.

Ειδικότερα ο κ. Πριονί-
δης σε ανάρτησή του ση-
μειώνει:

Ένα χρόνιο πρόβλημα 
που λαμβάνει χώρα πά-

ντα τέτοιο καιρό είναι 
τα γκρουπ κυνηγών που 
έρχονται από Κύπρο και 
κυνηγάνε στον κάμπο 
των Ελευθερών με θρά-
σος λες και τους ανήκει, 
αφού δεν σκέφτονται τις 
περιουσίες των αγροτών 
μας και με τις βολές τους 
τρυπάνε τα ναύλων, τα 
σταγονίδια, πολλές φο-
ρές δεξαμενές ποτίσμα-
τος, αλλά και κολόνες 
τις ΔΕΗ όπως πέρσι να 
θυμίσω που έμεινε χωρίς 
ρεύμα για αρκετές ώρες 
το Δημοτικό Διαμέρισμα 
των Ελευθερών.

Το σημαντικότερο δε εί-
ναι οι ανθρώπινες ζωές! 
Αφού απευθύνθηκα τη-
λεφωνικά εγώ ο ίδιος 
(σ.σ.: ο Χρήστος Πριο-

νίδης) στο Δασαρχείο 
πήρα την απάντηση πως 
δεν τους καλύπτει η νο-
μοθεσία ώστε να μπο-
ρούν να επέμβουν και 
πως έχουν κάνει ενέρ-
γειες από το 2018 για 
να αλλάξει αυτό, αλλά 
μέχρι τώρα τίποτα.

Έτσι μίλησα με τον συνά-
δελφο και πρόεδρο του 
Δημοτικού Συμβουλίου, 
Χρήστο Μποσμπότη και 
του ζήτησα να δει το νο-
μικό καθεστώς ώστε να 
παρθεί απόφαση που να 
απαγορεύει στα συγκε-
κριμένα γκρουπ το κυνή-
γι για να αποφευχθούν 
τα χειρότερα…

«Πονοκέφαλος» για την Δ. Ε. Ελευθερών οι κυνηγοί 
από την Κύπρο

Ο Αρχιμανδρίτης Κοσμάς Θασίτης τοποθετήθηκε 
Επίσκοπος Κωνσταντιανής
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Μιχαηλίδης
Καταφέραμε πολλά , δεσμευόμαστε να παλέψουμε ακόμη περισσότερο για τον Νέστο
Ο Δήμαρχος Νέστου κ. Σάβ-
βας Μιχαηλίδης το πρωί της 
Πέμπτης 20 Ιανουαρίου πα-
ρουσίασε στα Μ.Μ.Ε. αλλά 
και στα μέλη της διοίκησής 
του τον απολογισμό των  
δύο πρώτων ετών της διοί-
κησής του.

Η πανδημία και η προσπά-
θεια του Δήμου Νέστου…

Απόλυτα ειλικρινής τονί-
ζοντας και ξεκαθαρίζοντας 
τις ότι αυτή την την φορά ο 
θεσμός της τοπικής αυτοδι-
οίκησης έπρεπε να ”παλέψει” 
με έναν αόρατο εχθρό, αυτόν 
της πανδημίας και του κορω-
νοϊού, ιδιαίτερα συγκινημέ-
νος με τις δύσκολες στιγμές 
που έζησαν οι συνδημότες 
του αλλά και τον τεράστιο 
αγώνα της διοίκησης του να 
βρεθεί με όλες τις δυνάμεις 
του κοντά στους δημότες 
στην πρωτόγνωρη αυτή κα-
τάσταση. Μία τεράστια προ-
σπάθεια με δωρεάν rapid 
test , με απολυμάνσεις σχο-
λείων και δημόσιων χώρων 
και υπηρεσιών που εδρεύ-
ουν στον Δήμο Νέστου και 
με μία τεράστια προσπάθεια 
για να βοηθήσει η διοίκηση 
του κ. Μιχαηλίδη το δημό-
σιο σύστημα υγείας αλλά και 
το Κ.Υ. Χρυσούπολης όπου 
και εκεί οι παρεμβάσεις και 
η βοήθεια του Δήμου ήταν 
αποτελεσματική και ζωτικής 
σημασίας.

Τα έργα βελτίωσης της 
καθημερινότητας ….

Από κει και πέρα ωστόσο 
ο Δήμαρχος του Νέστου κ. 
Μιχαηλίδης αναφέρθηκε και 
στα έργα που έχουν πραγ-
ματοποιηθεί στην διετία που 
βρίσκεται στο ”τιμόνι” του 
Δήμου. Πρώτα από όλα ανα-
φέρθηκε στην βελτίωση της 
βατότητας των αγροτικών 
δρόμων στην Δ.Ε. Χρυσού-
πολης αξίας 148.649 ευρω, 
στα έργα οδοποιίας της 
Δ.Ε. Ορεινού αξίας 103.899 
ευρω, στην διευθέτηση 
πλημμυρικών ροών βορεί-
ων προαστείων οικισμού 
Χρυσούπολης 1.050.000, 
στα έργα ενίσχυσης παρο-
χετευτικότητας αποχέτευσης 
ομβρίων κεντρικού τομέα 
Χρυσούπολης 2.450.000, 
την κατασκευή, επισκευή και 
συντήρηση αθλητικών εγκα-
ταστάσεων του Δημοτικού 
Αθλητικού Κέντρου Χρυσού-
πολης αξίας 1.113.600 ευρω 
και πολλών ακόμη παρεμβά-
σεων του συνολικού ποσού 
των 42.393.870 εκατ. ευρω, 
αναφέροντας χαρακτηρι-
στικά ο κ. Μιχαηλίδης ”Ότι 
στόχος μας είναι η βελτίω-
ση της καθημερινότητας του 
Νέστου και των δημοτών”.

Τα μεγάλα έργα, η ενέρ-
γεια και οι μεγάλες επεν-
δύσεις στον Νέστο..

Ταυτόχρονα ωστόσο ο κ. 
Μιχαηλίδης τόνισε ότι τα 
δύο αυτά έτη έχουν και 
σημαντικές στιγμές για 
τον Δήμο Νέστου παρά 
τις δυσκολίες της πανδη-
μίας. Πρώτα από όλα την 
τεράστια επένδυση της με-
γάλης ξενοδοχειακής μο-
νάδας στην Κεραμωτή που 
πρόκειται να δημιουργηθεί 
και την ”χρυσή” συμφωνία 
του Δήμου Νέστου με τον 
Βούλγαρο επενδυτή, όπου 
το ποσό της ενοικίασης του 
χώρου αγγίζει αστρονο-
μικό ποσό και φυσικά την 
δέσμευση του επενδυτή με 
υπογραφή συμβολαίου ότι 

πρόκειται το ανθρώπινο 
δυναμικό που θα εργαστεί 
αυτό να προέρχεται από 
τον Νέστο. Δεν θα μπορού-
σε φυσικά να μην σχολιάσει 
τις εξελίξεις με το γεω-
θερμικό πεδίο του Νέστου 
αλλά και την προσπάθεια 
να υπάρξει ένα πρωτοπο-
ριακό σχέδιο στον Νέστο 
στον τομέα της ανάπτυξης 
και ενέργειας με κυρίαρχο 
στόχο την αναβάθμιση των 
παροχών προς τον αγροτι-
κό κόσμο του Νέστου.

Μεταξύ άλλων ωστόσο ο 
κ. Μιχαηλίδης αναφέρθηκε 
και στις πρόσφατες ειδή-
σεις που αφορούν το πρώ-
το βιοκλιματικό κτιριακό 
αθλητικό έργο στην Ελλά-
δα με μηδενικούς ρύπους 
και μηδενικό λειτουργικό 
κόστος λόγω Γεωθερμίας 
και χρήσης ανανεώσιμων 
πηγών ενέργειας-Το έργο 
αγγίζει τα 7 εκ. ευρώ.

Mε απόφαση του Αναπλη-
ρωτή Υπουργού Εσωτερι-
κών, Στέλιου Πέτσα την 
Τρίτη 11 Ιανουαρίου 2022, 
υπεγράφη η ένταξη και 
χρηματοδότηση του Ανοι-
κτού Κολυμβητηρίου 
Χρυσούπολης στο πρό-
γραμμα «Αντώνης Τρίτσης» 
του Υπουργείου Εσωτε-
ρικών, προϋπολογισμού 
6.842.221,75 ευρώ. Η 
κατασκευή του θα γίνει σε 
χώρο 6.448,81 m² έναντι 
του Δημοτικού Γηπέδου 
τονίζει χαρακτηριστικά ο 
κ. Μιχαηλίδης  και θα πε-
ριλαμβάνει:

Ανοικτό Κολυμβητήριο που 
απαρτίζεται από δύο πισί-
νες εκ των οποίων μία αγω-
νιστική και μία εκμάθησης 
και χρήσης από ΑμεΑ
Ο υπαίθριος χώρος του κο-
λυμβητήριο θα διαμορφω-
θεί ως πάρκο αναψυχής με 
χώρους πρασίνου, πλακό-
στρωτους διαδρόμους, κα-
θιστικά παγκάκια και άλλο 
αστικό εξοπλισμό, όπως και 
θέσεις στάθμευσης
Ο σκοπός του έργου είναι η 
κάλυψη των αναγκών του 
Δήμου που αφορούν:

στην εκγύμναση και αναψυ-
χή των δημοτών
στα προγράμματα άθλησης 
και στις προπονήσεις
στη διεξαγωγή αγώνων 
αθλητικών συλλόγων
στην εκμάθηση κολύμβησης 
για μικρά παιδιά
στην αποκατάσταση μέσω 
κινησιοθεραπείας στο νερό 
για ΑμεΑ
«Οφείλω να ευχαριστήσω 
τον Περιφερειάρχη ΑΜ-Θ, 
Χρήστο Μέτιο για τη συ-
νεργασία μας και τη συμμε-
τοχή του στην υποβολή της 
πρότασης χρηματοδότησης 
για το μεγάλο αυτό έργο, 
η οποία έγινε από μέρους 
της Περιφέρειας. Επίσης 
για την βοήθεια τους, τον 
Υπουργό Εθνικής Άμυνας, 
Νίκο Παναγιωτόπουλο 
και τους βουλευτές Γιάννη 
Πασχαλίδη και Μακάριο 
Λαζαρίδη. Τέλος, καθο-
ριστική ήταν η απόφαση 
του Αναπληρωτή Υπουρ-
γού Εσωτερικών, Στέλιου 
Πέτσα να εγκρίνει ένα εμ-
βληματικό και καινοτό-
μο έργο, που αποτελεί και 
το πρώτο βιοκλιματικό 
κτιριακό αθλητικό έργο 
στην Ελλάδα με μηδενικούς 
ρύπους λόγω Γεωθερμίας 
και χρήσης ανανεώσιμων 
πηγών ενέργειας, που δι-
ασφαλίζουν την συνεχή 

λειτουργία του με μηδενι-
κό λειτουργικό κόστος», 
αναφέρει στο μήνυμά του ο 
Δήμαρχος Νέστου, Σάββας 
Μιχαηλίδης.

Ταυτοχρόνως πάνω στον 
τομέα της ενέργειας  ο Δή-
μαρχος του Νέστου τόνισε 
και την αναβάθμιση του συ-
στήματος φωτισμού με την 
προμήθεια και εγκατάστα-
ση φωτιστικών σωμάτων 
τύπου LED και προμήθεια 
λαμπτήρων τύπου LED 
εξοικονόμησης ενέργειας 
στο δημοτικό φωτισμό αξί-

ας 2.772.871 ευρω.
Ενώ φυσικά ο Δήμαρχος 
του Νέστου ανέφερε και τη 
προσπάθεια του Δήμου να 
καταφέρει να συνεργαστεί 
με τους αρμόδιους φορείς 
για την αναβάθμιση των 
παροχών υπηρεσιών για το 
λιμάνι της Κεραμωτής αλλά 
και του λιμενικού γραφείου.

Ένας απολογισμός όπου 
τονίστηκαν αρκετά και 
περισσότερα φυσικά στα 
δελτία ειδήσεων του ΕΝΑ 
CHANNEL με τις δηλώσεις 
του κ. Μιχαηλίδη, ωστό-

σο ο πολιτικός σχολιασμός 
για τον απολογισμό του κ. 
Μιχαηλίδη μπορεί να χαρα-
κτηριστεί ως ιδιαίτερα εν-
θαρρυντικός. Καθώς μπορεί 
να υπήρξαν οι δύσκολες 
στιγμές με την πανδημία , 
ωστόσο αποδεικνύεται ότι 
όταν υπάρχει σχεδιασμός 
και επιμονή πολλά πράγ-
ματα μπορούν να γίνουν 
και να έρθουν μεγάλες και 
ουσιαστικές στιγμές για την 
τοπική κοινωνία και φυσικά 
να προχωρήσουν σοβαρά 
σημαντικά έργα. Αυτό που 
αποδεικνύεται είναι λοιπόν 

ότι ο κ. Μιχαηλίδης προ-
σπαθεί να ισορροπήσει και 
να βαδίσει την διοίκησή του 
σε δύο βασικούς άξονες και 
πιο συγκεκριμένα |

σε έργα που αφορούν την 
βελτίωση της καθημερι-
νότητας των δημοτών του 
Νέστου.
και σε έργα που έχουν στό-
χο να είναι η ”κληρονομιά” 
της διοίκησης Μιχαηλίδης 
στις επόμενες γενιές του 
Νέστου.

Γράφει 
η Μαρία Παπάζογλου
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Απορριμμάτων Ανατολικής Μακεδονίας - Θράκης     Αρ. Πρωτ.:           13944
  ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε. 
     

Ταχ.  Δ/νση:  Ν. Πλαστήρα 6, 69132 Κομοτηνή
Τηλέφωνο: 2531081400
E-mail: / web info@diaamath.gr / www.diaamath.gr:
Πληροφορ.: Βογιατζής Γεώργιος

 
ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΕΘΝΗ ΑΝΟΙΚΤΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ

«ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑ ΚΑΙ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗ ΤΑΦΗ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ ΣΤΟ ΧΥΤ ΚΑΒΑΛΑΣ»

Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ

προκηρύσσει ηλεκτρονικό ανοικτό διεθνή διαγωνισμό με σφραγισμένες προσφορές και κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέ-
ρουσα από οικονομική άποψη προσφορά βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας τιμής για την ανάδειξη αναδόχου της υπηρεσίας με τίτλο 
«ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑ ΚΑΙ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗ ΤΑΦΗ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ ΣΤΟ ΧΥΤ ΚΑΒΑΛΑΣ» αριθμός Διακήρυξης 7/2021, με αντικείμενο την 
παροχή υπηρεσιών επεξεργασίας και υγειονομικής ταφής των απορριμμάτων στο Χώρο Υγειονομικής Ταφής (ΧΥΤ) Καβάλας. Συμπε-
ριλαμβάνονται τα ακόλουθα Τμήματα. Τμήμα Α: Ο Ανάδοχος παρέχει υπηρεσίες λειτουργίας και συντήρησης του ΧΥΤ Καβάλας με 
προεπεξεργασία απορριμμάτων με δικό του εξοπλισμό και διάθεση υπολείμματος στον υφιστάμενο ΧΥΤ Καβάλας. Παρέχει επίσης 
υπηρεσίες διάθεσης υπολειμμάτων επεξεργασίας από το ΚΔΑΥ και τη ΜΜΔ της ΤΜΔΑ Δράμας. Τμήμα Β: Ο Ανάδοχος παρέχει 
υπηρεσίες λειτουργίας και συντήρησης του ΧΥΤ Καβάλας με προεπεξεργασία απορριμμάτων με δικό του εξοπλισμό και διάθεση 
υπολείμματος στο νέο κύτταρο του ΧΥΤ Καβάλας του οποίου η κατασκευή θα έχει ολοκληρωθεί. Θα παρέχονται επίσης υπηρεσίες 
διάθεσης υπολειμμάτων επεξεργασίας από το ΚΔΑΥ και τη ΜΜΔ της ΤΜΔΑ Δράμας. Τμήμα Γ: Ο Ανάδοχος θα παρέχει υπηρεσίες 
λειτουργίας και συντήρησης του ΧΥΤ Καβάλας με τη διάθεση του υπολείμματος από τη ΜΕΑ Καβάλας στο νέο κύτταρο του ΧΥΤ 
Καβάλας. Θα παρέχονται επίσης υπηρεσίες διάθεσης υπολειμμάτων επεξεργασίας από το ΚΔΑΥ και τη ΜΜΔ της ΤΜΔΑ Δράμας. 
Η παροχή της υπηρεσίας προβλέπεται για διάρκεια έξι ετών (72 μήνες) με δυνατότητα προαίρεσης για έξι έτη (72 μήνες). Κατά τη 
διάρκεια της προαίρεσης ο Ανάδοχος παρέχει υπηρεσίες ταφής στο νέο κύτταρο του ΧΥΤ. Η εκτιμώμενη αξία της σύμβασης έχει ως 
ακολούθως: 

  1) Αναθέτουσα Αρχή - Στοιχεία επικοινωνίας:
Αναθέτουσα αρχή: Αναπτυξιακή Ανώνυμη Εταιρία Διαχείρισης Απορριμμάτων Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης
ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε., Οδός: Ν. Πλαστήρα 6, Ταχ.Κωδ.: 69132, Τηλ.: 2531081400, Telefax: 2531081694, E-mail: info@diaamath.gr 
, Ιστοσελίδα: www.diaamath.gr
  2) Κωδικός CPV: 90513000-6 (Υπηρεσίες επεξεργασίας και διάθεσης μη επικίνδυνων απορριμμάτων και αποβλήτων) και συ-
μπληρωματικού  90530000-1 (Λειτουργία χώρου απόθεσης απορριμμάτων).
  3) Κωδικός NUTS κύριου τόπου παράδοσης/εκτέλεσης της υπηρεσίας: EL515
  4) Πρόσβαση στα έγγραφα: Άμεση και δωρεάν πρόσβαση στα έγγραφα της σύμβασης στην ηλεκτρονική διεύθυνση της ΔΙΑΑ-
ΜΑΘ ΑΑΕ www.diaamath.gr.
  5) Εναλλακτικές προσφορές: Δεν επιτρέπεται η επίδοση αντιπροσφορών, εναλλακτικών προσφορών και σε περίπτωση υποβο-
λής τους απορρίπτονται ως απαράδεκτες.
  6) Δικαιούμενοι συμμετοχής: Στο διαγωνισμό απαιτείται να ασκούν επαγγελματική δραστηριότητα συναφή με το αντικείμενο 
των προς παροχή υπηρεσιών, ήτοι υπηρεσιών επεξεργασίας απορριμμάτων και υγειονομική ταφή υπολειμμάτων ή απορριμμάτων 
(περιλαμβάνονται και οι υπηρεσίες επεξεργασίας στραγγισμάτων) και να δύνανται να παρέχουν εχέγγυα άρτιας εκτέλεσης της σύμ-
βασης. 
  7) Υποβολή προσφορών: Οι προσφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά μέσω της διαδικτυακής 
πύλης  www.promitheus.gov.gr του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ), σύμφωνα με τα αναφε-
ρόμενα στο Ν.4155/13, στους όρους της διακήρυξης και στο άρθρο 11 της Υ.Α.Π1/2390/2013, ως εξής:
- Ημερομηνία αποστολής προκήρυξης στην εφημερίδα Ε.Ε.: 13/01/2022.
- Ημερομηνία δημοσίευσης διαγωνισμού στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. & στο site της ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ: 18/01/2022.
- Καταληκτική ημερομηνία και ώρα υποβολής προσφορών: 17/02/2022 ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:00 π.μ.
- Ημερομηνία αποσφράγισης προσφορών (Διενέργειας Διαγωνισμού): 24/02/2022 ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:00 π.μ.
- Α/Α διαγωνισμού στο ΕΣΗΔΗΣ: 153874.
Μετά την παρέλευση της καταληκτικής ημερομηνίας και ώρας δεν υπάρχει η δυνατότητα υποβολής προσφοράς στο Σύστημα.
  8) Χρόνος ισχύος προσφορών: Το χρονικό διάστημα δέσμευσης από την προσφορά είναι δώδεκα (12) μήνες από την επομένη 
της διενέργειας του διαγωνισμού.
  9) Γλώσσα σύνταξης προσφορών: Ελληνική.
10) Χρηματοδότηση: Η δαπάνη θα βαρύνει τον τακτικό προϋπολογισμό της ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ.
11) Διάρκεια Σύμβασης: Η διάρκεια της σύμβασης ορίζεται σε 72 μήνες από την υπογραφή της σύμβασης.
12) Εγγυήσεις: Η εγγύηση συμμετοχής ορίζεται σε ποσοστό 2% του προϋπολογισμού χωρίς Φ.Π.Α. (ήτοι  ποσό 217.067,70 €) 
και η εγγύηση καλής εκτέλεσης της σύμβασης σε ποσοστό 4% της συνολικής συμβατικής αξίας, χωρίς το ΦΠΑ. Η εγγύηση συμμε-
τοχής πρέπει να ισχύει τουλάχιστον για τριάντα (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς του διαγωνιζόμενου.
13) Προδικαστική Προσφυγή: Προσφυγή μπορεί να υποβάλλεται σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν.4412/2016, όπως ισχύει. Βλ. 
σχετικά: Άρθρο 3.4 της διακήρυξης.
14) Κριτήριο Κατακύρωσης: Η σύμβαση θα ανατεθεί με κριτήριο την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά με 
βάση τη βέλτιστη σχέση ποιότητας τιμής.
15) Δημοσιεύσεις: Το συνολικό κείμενο της διακήρυξης αναρτάται στο ΚΗΜΔΗΣ (www.promitheus.gov.gr) και στο site της 

ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ www.diaamath.gr.

Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΙΑΑΜΑΘ ΑΑΕ

Εμμανουήλ Τσέπελης
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Η διάσωση και ανάδειξη της ιστορία της πόλης
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Πριν λίγο καιρό 
έκανα την παρα-
κάτω ανάρτηση 

στην προσωπική μου 
ηλεκτρονική σελίδα στο 
FB στην οποία έγραψα 
τα παρακάτω: “Εκατο-
ντάδες συμπολίτες μας, 
καθημερινά περπατούν 
στη παραλία της αγαπη-
μένης μας πόλης,  στην 
Καβάλα της ..καρδιάς 
μας . Ας γνωρίσουμε 
όμως και μερικά στοι-
χεία για την ..παραλία , 
το Λιμάνι,  δηλαδή την 
κατασκευή του.  Θα ξε-
κινήσω από τις μεγάλες 
.. κίτρινες “μπίντες» που 
τις βλέπουμε από το 
Ν.Ο.Κ. μέχρι την άκρη 

του Λιμανιού μας , γρά-
φουν τα στοιχεία “ΕΡ.
ΘΑ.” Πρόκειται για την 
κατασκευάστρια εται-
ρεία του Λιμανιού την 
«Ανώνυμο Εργοληπτι-
κή Εταιρεία Θαλασσίων 
και Υδραυλικών  Έργων 
εν Ελλάδι» («ΕΡ-ΘΑ») , 
η εταιρεία είχε την επο-
χή εκείνη  ,μετοχικό κε-
φάλαιο ύψους  31.000 
λιρών στερλινών. Πρό-
εδρος της εταιρείας 
ήταν  ο Γ. Παπαγεωρ-

γίου, αντιπρόεδρος ο 
τσιμεντοβιομήχανος Αν-
δρέας Χατζηκυριάκο, ο 
οποίος μετείχε, επίσης, 
στην «ΕΡΕΚΑ», και δι-
ευθυντής της εταιρείας 
ήταν ο μηχανικός Αριστ. 
Σακελλαρόπουλος. Στην  
«ΕΡ-ΘΑ» μετείχε η εται-
ρεία «Όλυμπος» του 
Βόλου. Η εταιρεία είχε 
υποκαταστήματα στον 
Βόλο, στη Μυτιλήνη, 
στο Κατάκολο. Ιδιαιτέ-
ρως επισημαίνονται ότι 
η εταιρεία κατασκεύασε 
τα λιμενικά έργα εκτός 
της Καβάλας αλλά και 
αυτά στον Βόλο, στη 
Σάμο, στη Σύρο, στον 
Ναύσταθμο Σαλαμίνας, 

στο Κατάκολο, στην 
Πρέβεζα και στην Θεσ-
σαλονίκη”. 

ΔΙΑΛΟΓΟΣ

Η ανάρτηση εκείνη 
προκάλεσε έναν εποι-
κοδομητικό διάλογο με 
ανθρώπους που ζουν 
στο εξωτερικό με κατα-
γωγή την όμορφη πόλη 
μας. Δημοσιεύω τις σκέ-
ψεις αυτές αλλά και μια 
πρόταση που καταθέ-

τω στο τέλος. Η Nitsa 
Papadakis από την Αμε-
ρική και παλιά μου γει-
τόνισσά στην Καλαμίτσα 
μου έγραψε: “ Έμπρακτα 
καταθέτεται την αγάπη 
σας γι αυτόν τον όμορ-
φο τόπο και σας ευχα-
ριστούμε για τον χρόνο 
σας και που τα μοιράζε-
στε μαζί μας. Προσωπι-
κά πιστεύω ότι κάνετε 
ένα έργο το οποίο οι 
νέες γενιές το χρειάζο-
νται και πολλές φορές κι 
εμείς οι ίδιοι παρόλο ότι 
τα ζήσαμε αλλά αγνοού-
σαμε πολλά πράγματα , 
μόνο όταν αγαπάς αυ-
τόν τον τόπο μπορείς να 
το κάνεις, θέλω να δα-
νειστώ κάτι που είπε κά-
ποιος, μου διαφεύγει το 
όνομα του, ότι αν θέλεις 
να αγαπήσεις τον τόπο 
σου φύγε μακριά, σε 
εσάς δεν ισχύει βέβαια 
μόνο σε εμάς που φύγα-
με μακριά. Αν δείχναμε 
έμπρακτα την αγάπη μας 
όλοι μαζί με κάτι πολύ 
μικρό έστω,  όντως θα 
ήταν στην κορυφή και 
των ξένων προτιμήσε-
ων”. 

Η ΑΠΑΝΤΗΣΗ

Απαντώντας στην αγα-
πητή Καβαλιώτισσα 
έγραψα: “Ευχαριστώ...
από καρδιάς νομίζω 
κάνω το ελάχιστο... για 
την πόλη που μάς χάρι-
σε τόσα πολλά. Εμείς οι 
..Καβαλιώτες έχουμε την 
τύχη να ... ζούμε εδώ. 
Αγαπώ και εκτιμώ αυτή 
την πόλη , που μας κά-
νει να δακρύζουμε όταν 
είμαστε μακριά της , 
αλλά και να "θυμώνου-
με" όταν την πληγώνουν 
. Για μένα η Καβάλα εί-
ναι , όσο και εγωιστικό 
να ακούγεται , η ωραι-
ότερη πόλη της χώρας 
μας . Απλά .. " χρωστά-
με" στην πόλη αυτή .. 
δεν μας .. χρωστάει , ει-
δικά αυτοί που μένουμε 
εδώ. Πιστεύω εξάλλου 
ότι όλοι όσοι για διά-
φορους λόγους έφυγαν 
από την πόλη την αγα-
πούν περισσότερο από 
εμάς τους "ντόπιους" 
Καβαλιώτες ... μπορεί με 
αυτά .. που γράφω να 
παρεξηγηθώ από τους 
.. συμπολίτες μου ... δεν 
πειράζει συνεχίζω…Η 
σκέψη μου και η πρότα-

ση μου είναι η δημιουρ-
γία μιας μεγάλης αρχικά 
διαδικτυακής ομάδας , 
προβολής , υποστήριξης 
και ανάδειξης της Κα-
βάλας στο εξωτερικό , 
με δράσεις συνεργασίες 
και .. παρουσίες (όταν 
και η κατάσταση το επι-
τρέψει..) η Καβάλα θέλει 
τους Καβαλιώτες της 
διασποράς πρεσβευτές 
της ..

Η ΠΡΟΤΑΣΗ

Αφορμή της διαδικτυα-
κής αυτής συζήτησης οι 
παρακάτω σκέψεις που 
καταθέτω. Προτείνω και 
ξεκινώ,  την δημιουργία 
ενός Ψηφιακού Αρχείου 
για την Καβάλα (Kavala 
Archive Project). Θα 
είναι μια εθελοντική 
προσπάθεια  διάσωσης, 
καταγραφής και ψηφι-
οποίησης της πολιτιστι-
κής κληρονομιάς της πε-
ριοχής μας. 

Στόχος της δράσης θα 
είναι η διάσωση της 
αρχειακής, αρχαιολογι-
κής και αρχιτεκτονικής 
κληρονομιάς του τόπου 
μας  καθώς επίσης και 
της προφορικής ιστο-
ρίας του. Η “σελίδα” 
που θα δημιουργηθεί 
θα αποτελεί την πρώτη 
φάση παρουσίασης της 
δράσης που μελλοντικά 
θα μπορούσε να υπάρξει 
ως  βάση δεδομένων σε 
διαδικτυακή πλατφόρ-
μα. Η ελπίδα μου είναι 
πως η “σελίδα” αυτή θα 
αποτελέσει αφορμή για 
να διασωθούν και άλλα 
στοιχεία της ιστορίας 
του τόπου μας. 

Στην σελίδα θα παρου-
σιάζεται αρχειακό υλικό 
από διάφορες συλλο-
γές όπως φωτογραφίες, 
οπτικοακουστικό υλικό, 
έγγραφα, επιστολές, 
σχέδια, χαρακτικά, αντι-
κείμενα, ζωγραφική και 
χάρτες. Η χρήση του υλι-
κού από τους χρήστες 
του διαδικτύου μπορεί 
να γίνεται ελεύθερα 
μέσα στην πλατφόρμα 
κοινωνικής δικτύωσης 
(κοινοποίηση) με ανα-
φορά στον ιδιοκτήτη της 
συλλογής. Δεν θα μπο-
ρούν να δημοσιεύονται 
για εμπορικούς ή άλ-
λους σκοπούς χωρίς την 

έγγραφη άδεια της “σε-
λίδας”. Για επιστημονι-
κούς σκοπούς, φοιτητές 
και ερευνητές μπορούν 
να κάνουν χρήση του 
υλικού , επικοινωνώντας 
με την “σελίδα” και τους 
διαχειριστές της”. Η 
δράση αυτή θα μπορού-
σε να υλοποιηθεί σε συ-
νεργασία με δημοτικούς, 
δημόσιους και ιδιωτι-
κούς φορείς αλλά και το 
Διεθνές Πανεπιστήμιο. 
Στις φωτογραφίες ει-
κόνες της Καβάλας στο 
διάβα του χρόνου αλλά 
και μια προ ετών συνά-

ντηση με την ιστορικό 
και Γ.Γ. του  Ιδρύματος 
Ιστορικών Μελετών (ΙΔ.
ΙΣ.ΜΕ.) Ειρήνη Σαρίο-
γλου , που είναι καθηγή-
τρια του Πανεπιστημίου 
της Κωνσταντινουπόλε-
ως  αλλά και καλλιτε-
χνική Διευθύντρια του 
Διεθνούς Φεστιβάλ 
Ντοκιμαντέρ Καστελλο-
ρίζου, για την ιστορία 
του τόπου μας.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγρά-
φει την νεότερη ιστορία 
της πόλης.
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Την Πέμπτη 20 Ιανου-
αρίου 2022, όπως ανα-
φέρει δελτίο Τύπου, 
πραγματοποιήθηκε συ-
νάντηση μεταξύ του δη-
μάρχου Θάσου, Ελευθέ-
ριου Κυριακίδη και του 
πρόεδρου του Δικηγορι-
κού Συλλόγου Καβάλας, 
Γιώργου Γραμμένου.

Τον πρόεδρο συνόδευαν: 
η αντιπρόεδρος, Χρυσο-

στόμη Ζήδρου, ο γενικός 
γραμματέας, Κωνστα-
ντίνος Καλαντζής και 
τα μέλη, Σωτήριος Αδα-
μαντίου και Σωκράτης 
Μποζούδης. Συζητήθη-
καν το θέμα της μεταστέ-
γασης του Ειρηνοδικείου 
Θάσου στο κτίριο της 
πρώην Δ.Ο.Υ. (Δημόσιας 
Οικονομικής Υπηρεσίας), 
καθώς και το ζήτημα της 
πλήρωσης της θέσης του 

γραμματέα στο Ειρηνο-
δικείο, καθώς κρίνεται 
κατεπείγουσα η πλήρω-
ση της θέσης, για την 
εξυπηρέτηση των κα-
τοίκων και την εύρυθμη 
λειτουργία του Ειρηνο-
δικείου.

Ο δήμαρχος δήλωσε τα 
εξής: «Η συνεργασία μας 
με την διοίκηση του Δι-
κηγορικού Συλλόγου Κα-

βάλας, ήταν και συνεχίζει 
να είναι άψογη. Η ομαλή 
απονομή της δικαιοσύ-
νης, διά της απρόσκο-
πτης λειτουργίας του 
Ειρηνοδικείου Θάσου, 
είναι σημαντική για την 
διοίκηση του Δήμου και 
με την στενή συνεργα-
σία προσπαθούμε από 
κοινού να επιλύσουμε τα 
υπάρχοντα προβλήμα-
τα».

Παραμένει χωρίς γραμματέα το Ειρηνοδικείο

Δευτέρα 17 Ιανουαρίου 
2022, από εκπρόσωπο 
του Υπουργού Εθνικής 
Άμυνας κ. Νικόλαου 
Παναγιωτόπουλου, πα-
ραδόθηκαν Tablets στο 
Δήμο της Θάσου, προ-
κειμένου αυτά να διατε-
θούν, δια των Σχολικών 
Επιτροπών του Δήμου, 
σε μαθητές της πρωτο-
βάθμιας και δευτερο-
βάθμιας εκπαίδευσης 
που τα έχουν ανάγκη.

Εκ μέρους του Δήμου 
Θάσου τα Tablets πα-
ρέλαβε ο Δήμαρχος κ. 
Ελευθέριος Κυριακί-
δης, ενώ εκ μέρους του 
Υπουργού Εθνικής Άμυ-
νας τα Tablets παρέδω-

σε ο κ. Χατζησταμάτης 
Σταμάτης.
Σχετικά ο Δήμαρχος Θά-
σου κ. Ελευθέριος Κυ-
ριακίδης δήλωσε:

«Ευχαριστώ από καρδιάς 
τον Υπουργό Εθνικής 
Άμυνας κ. Νικόλαο Πα-
ναγιωτόπουλου για την 
ευγενική χορηγία – δω-
ρεά προς τους μαθητές 
της Θάσου που τα χρει-
άζονται.

Το ενδιαφέρον του κ. 
Υπουργού για τον τόπο 
μας είναι και συνεχές και 
έμπρακτο σε όλους τους 
τομείς».

Γραφείο Δημάρχου

Δωρεά Tablets από τον ΥΕΘΑ σε μαθητές της Θάσου

17 Ιανουαρίου 2022, 
ο Δήμος Θάσου πα-
ρέλαβε ένα (1) και-
νούργιο διπλοκάμπινο 
ημιφορτηγό (Pick Up) 
μάρκας MITSUBISHI 
L200, συνολικής δαπά-
νης 29.981,12€ με ΦΠΑ.

Η προμήθεια του οχή-
ματος χρηματοδοτήθηκε 
από ιδίους πόρους του 
Δήμου Θάσου.

Σχετικά ο Δήμαρχος Θά-
σου κ. Ελευθέριος Κυ-
ριακίδης δήλωσε:

«Συνεχίζουμε σταθερά 
την ενίσχυση του Δή-
μου Θάσου με σύγχρονο 
εξοπλισμό και οχήματα, 
που είναι απαραίτητα για 
απρόσκοπτη εκτέλεση 
των αρμοδιοτήτων και 
του έργου του.

Πρόκειται για το 1ο ημι-

φορτηγό (Pick Up) που 
αποκτά ο Δήμος της Θά-
σου μετά από πολλά έτη.

Συνεχίζουμε την προ-
σπάθεια για την απόκτη-
ση και άλλων οχημάτων 
αξιοποιώντας αφενός 
πόρους του Δήμου και 
αφετέρου εκμεταλλευό-
μενοι χρηματοδοτήσεις».

Γραφείο Δημάρχου

Ένα καινούργιο διπλοκάμπινο ημιφορτηγό (Pick Up) 
παρέλαβε ο Δήμος Θάσου
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Ο Βουλευτής Π.Ε. Καβά-
λας και Θάσου Γιάννης 
Πασχαλίδης πραγματο-
ποίησε προ ημερών μια 
ιδιαιτέρως εποικοδομη-
τική συνάντηση με την 
Υπουργό Πολιτισμού και
Αθλητισμού κ.Λίνα Μεν-
δώνη και συζήτησαν 
φλέγοντα ζητήματα της 
περιοχής μας. Αρχικά, ο 
Βουλευτής εξέφρασε τις 
θερμές ευχαριστίες του 
προς την κ.Μενδώνη για 
την πρόοδο των εργασι-
ών ανακαίνισης του κτι-
ρίου Κούφλερ, το οποίο, 
με πρωτοβουλία και 
ενέργειες του Βουλευ-
τή, παραχωρήθηκε από 
το Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης και Τροφίμων 
στο Υπουργείο Πολιτι-
σμού, προκειμένου να 
αξιοποιηθεί αυτή η ση-
μαντικότατη κληρονομιά 
της πόλης μας με τον κα-
λύτερο δυνατό τρόπο.

Εν συνεχεία, ο Γιάννης 
Πασχαλίδης αφού έθιξε 
το μεγάλο πρόβλημα που 
έχει δημιουργηθεί όσον 
αφορά στην έγκριση οι-
κοδομικών δραστηριο-
τήτων από την Εφορεία 
Αρχαιοτήτων Καβάλας 
(ΕΦΑΚ), πρότεινε την έκ-
δοση σχετικής εγκυκλίου 
εκ μέρους του Υπουργεί-
ου, με την οποία να δίνο-
νται διευκρινίσεις όσον 
αφορά το πλαίσιο αρ-
μοδιοτήτων της ΕΦΑΚ, 
προς αποφυγή των κα-
θυστερήσεων που έχουν 
ως συνέπεια να αποσύ-
ρουν οι επενδυτές το εν-
διαφέρον τους από την 
περιοχή μας αλλά ακόμη 
και να χάνονται χρημα-
τοδοτήσεις μέσω ΕΣΠΑ.

Κατά τη διάρκεια της 
συνάντησης, ο Γιάννης 
Πασχαλίδης επεσήμα-
νε, επίσης, την έλλειψη 
ξενόγλωσσων και ελ-
ληνόγλωσσων γραπτών 
οδηγών τόσο στους αρ-
χαιολογικούς χώρους 
Φιλίππων και Θάσου, 
όσο και στα Αρχαιολο-
γικά Μουσεία Καβάλας 
και Θάσου καθώς και 
την ανυπαρξία εκδόσεων 
των βιβλίων «η πλαστο-
γράφηση της ιστορίας 
της Μακεδονίας» του Νι-
κόλαου Μάρτη και
«Μακεδονία» του Τορα-
τσόγλου Ιωάννη που άλ-
λοτε υπήρχαν. Επιπλέον, 
συζητήθηκε και το ζή-
τημα της ανάδειξης του 
αρχαιολογικού χώρου 
της αρχαίας Περγάμου 
της Μουσθένης όπως και 
της Εγνατίας Οδού που 
βρίσκεται στις παρυφές 
της Καβάλας.

Όσον αφορά τον αρ-
χαιολογικό χώρο των 
Φιλίππων, που αποτελεί 
μνημείο παγκόσμιας πο-
λιτιστικής κληρονομιάς 
αλλά και τον τόπο άφι-
ξης και διδασκαλίας του 
Αποστόλου Παύλου :

Η Υπουργός ανακοίνω-
σε τη χρηματοδότηση 
της πυροπροστασίας του 
αρχαιολογικού χώρου με 
το ποσό των 2.800.000€ 
από το Ταμείο Ανάκαμ-
ψης, αίτημα το οποίο είχε 
θέσει και ο Βουλευτής.

Επιπλέον, η Υπουργός, 
αποδεχόμενη σχετικό αί-
τημα του Γιάννη Πασχα-
λίδη, ανέφερε πως θα 
συμπεριληφθεί στο Πρό-
γραμμα του Υπουργείου 

Πολιτισμού που αφορά 
την ψηφιακή προβολή 
των αρχαιολογικών και 
πολιτιστικών σημείων 
της χώρας. Συγκεκριμέ-
να, στο Πρόγραμμα θα 
υπάρχουν ψηφιακές δι-
αδρομές, οι οποίες θα 
είναι προσβάσιμες μέσω 
των κινητών τηλεφώνων 
για όλους τους επισκέ-
πτες από οποιοδήποτε 

μέρος του κόσμου.

Ο Βουλευτής ζήτησε να 
συμπεριληφθεί στους 
αρχαιολογικούς χώρους 
με την παροχή δωρεάν 
wifi με τη συνεργασία 
της COSMOTE, κάτι που 
η Υπουργός είδε θετικά.

Ο Γιάννης Πασχαλίδης 
δήλωσε: «Είμαι εξαιρε-

τικά ικανοποιημένος από 
τη συνάντηση που είχα 
με την κ.Μενδώνη. Για 
μία ακόμη φορά άκουσε 
με μεγάλο ενδιαφέρον 
τα ζητήματα που της εξέ-
θεσα, αποδεικνύεται δε 
επί του πρακτέου το εν-
διαφέρον της Υπουργού 
για την Περιφέρειά μας. 
Η χρηματοδότηση με το 
ποσό των 2.800.000€ 

για την πυροπροστασία 
των Φιλίππων αλλά και 
η υλοποίηση των ψηφι-
ακών διαδρομών με τα 
βήματα του Αποστόλου 
Παύλου είναι έργα εξαι-
ρετικής σημασίας για την 
περιοχή μας, που πλέον 
θα προβάλλεται σε πα-
γκόσμια κλίμακα.»

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

Eποικοδομητική συνάντηση Γ. Πασχαλίδη με 
την Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού

                          

        
      

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ – ΘΡΑΚΗΣ
ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ, 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ ΚΑΙ ΥΠΟΔΟΜΩΝ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
ΤΜΗΜΑ ΣΥΓΚΟΙΝΩΝΙΑΚΩΝ ΕΡΓΩΝ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ

1. Η Περιφέρεια Α.Μ.Θ. βάσει της αρ. 672/2021 Απόφασης της Οικονομικής Επιτροπής, διακηρύσσει μέσω του Εθνικού 
Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.), Ανοικτή Διαδικασία, για τη σύναψη ηλεκτρονικής δημόσιας σύμ-
βασης άνω των ορίων του Ν. 4412/2016, με κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά βάσει 
βέλτιστης σχέσης ποιότητας – τιμής, της μελέτης: «ΜΕΛΕΤΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΔΙΚΗ  ΠΑΡΑΚΑΜΨΗ ΤΟΥ ΟΙΚΙΣΜΟΥ ΠΡΙΝΟΥ ΤΗΣ 
ΝΗΣΟΥ ΘΑΣΟΥ» στα πλαίσια υλοποίησης του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων της Περιφέρειας Αν. Μακεδονίας και 
Θράκης, της ΣΑΜΠ 931 και ενάριθμο 2019ΜΠ93100008, με προϋπολογισμό 271.738,10 ευρώ  και αναλύεται σε: Δαπάνη 
190.559,68 €, Απρόβλεπτα (ποσοστού 15% επί της δαπάνης) 28.583,95 € και Φόρος Προστιθέμενης Αξίας (ΦΠΑ 24%) 52.594,47 
€. Ο κωδικός CPV της μελέτης είναι: 71322000 (Υπηρεσίες εκπόνησης τεχνικών μελετών για την κατασκευή έργων πολι-
τικού μηχανικού). 

2. Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγγραφα της σύμβασης στον ειδικό, δημό-
σια προσβάσιμο, χώρο “ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί” της πύλης www.promitheus.gov.gr, (α/α συστήματος ΕΣΗΔΗΣ 186099) καθώς 
και στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής στην ηλεκτρονική διεύθυνση www.pamth.gov.gr.

3. Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.
gr του ΕΣΗΔΗΣ, μέχρι την 24-02-2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:00 π.μ., σε ηλεκτρονικό φάκελο του υποσυστήματος. 

4. Πληροφορίες στα τηλέφωνα 2513503311, 2513503319, e-mail: dte.kavalas@pamth.gov.gr  και FΑΧ επικοινωνίας 
2513503377, αρμόδιοι υπάλληλοι για επικοινωνία: Κυπραίος Γεώργιος, Παπαδόπουλος Σταύρος.      

5. Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 03-03-2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 
10:00 π.μ. 

6. Η διακήρυξη της μελέτης έχει συνταχθεί σύμφωνα με το πρότυπο διακήρυξης ανοικτής διαδικασίας για την σύναψη ηλε-
κτρονικών δημοσίων συμβάσεων μελετών άνω των ορίων του Ν.4412/2016(Α΄147), με κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα 
από οικονομική άποψη προσφορά βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας – τιμής. Το σύστημα υποβολής προσφορών είναι του άρθρου 
95§3 του Ν. 4412/2016.

7. Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποιούνται στην εκπόνηση μελετών 
των κατηγοριών: 
- στην κατηγορία μελέτης (16) Τοπογραφίας
- στην κατηγορία μελέτης (10) Συγκοινωνιακών Έργων
- στην κατηγορία μελέτης (2)   Πολεοδομικές
- στην κατηγορία μελέτης (8)   Στατικές
- στην κατηγορία μελέτης (13) Υδραυλικών Έργων
- στην κατηγορία μελέτης  (9)   Μηχανολογικές – Ηλεκτρολογικές
- στην κατηγορία μελέτης (21) Γεωτεχνικές
-   στην κατηγορία μελέτης (27) Περιβαλλοντικές

και που είναι εγκατεστημένα σε:
α) κράτος-μέλος της Ένωσης,  
β) κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),  
γ) τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα 
Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και  δ) τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς 
συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.  
Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης. 
Οι ενώσεις οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 4 του άρθρου 19 και των περιπτώσεων γ) και δ) 
της παρ. 1 του άρθρου 77 του ν. 4412/2016. Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή 
για την υποβολή προσφοράς. Η ένωση των φυσικών ή νομικών προσώπων μπορεί να αφορά στην ίδια ή σε διαφορετικές κατηγορίες 
μελετών. 

8. Για τη συμμετοχή στη διαδικασία απαιτείται η κατάθεση εγγύησης συμμετοχής, ποσού 4.382,87 € (τεσσάρων χιλιάδων 
τριακοσίων ογδόντα δύο εύρω και ογδόντα επτά λεπτών) και ισχύ τουλάχιστον, δεκαπέντε (15) μήνες και τριάντα (30) ημέρες από 
την ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών, δηλαδή πρέπει να έχουν ισχύ τουλάχιστον μέχρι  23-06-2023.

9. Κάθε υποβαλλόμενη προσφορά δεσμεύει τον συμμετέχοντα στον διαγωνισμό κατά τη διάταξη του άρθρου 97, παρ.3, του ν. 
4412/2016, για διάστημα δεκαπέντε (15) μηνών, από την ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών.

10. Η μελέτη έχει ενταχθεί στο Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων της Περιφέρειας Αν. Μακεδονίας και Θράκης και η σύμβαση 
θα χρηματοδοτηθεί από το ενάριθμο 2019ΜΠ93100008 της ΣΑΜΠ 931.

11. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας Θρά-
κης.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
της Οικονομικής Επιτροπής 

Περιφέρειας Α.Μ.Θ.

ΠΕΤΡΟΒΙΤΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ
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Συνάντηση εργασίας με τον 
Υπουργό Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας, κ. Κώστα 
Σκρέκα, είχε ο Πρόεδρος 
της ΚΕΕΕ και του ΕΕΑ, κ. 
Γιάννης Χατζηθεοδοσίου, 
την Τετάρτη 12 Ιανουαρίου 
2022.

Στο επίκεντρο της συζήτη-
σης, η οποία έγινε σε πολύ 
θετικό κλίμα, βρέθηκε το 
θέμα της ενεργειακής κρί-
σης και των αυξήσεων, με 
τον κ. Χατζηθεοδοσίου να 
ενημερώνει τον κ. Σκρέκα 
για τις συνέπειες των ανα-
τιμήσεων στη λειτουργία 
της αγοράς και για τη δύ-
σκολη θέση που βρίσκονται 
οι επιχειρήσεις εξαιτίας του 
υψηλού λειτουργικού τους 
κόστους.

Ο Υπουργός Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας διαβε-
βαίωσε τον Πρόεδρο της 
ΚΕΕΕ και του ΕΕΑ ότι η 
στήριξη της κυβέρνησης 

προς την επιχειρηματική 
κοινότητα θα συνεχιστεί για 
όσο διαρκέσει η κρίση. Ο κ. 
Χατζηθεοδοσίου επισήμανε 
ότι παρά την κυβερνητική 
ενίσχυση οι επιχειρήσεις 
αδυνατούν να απορρο-
φήσουν ένα τόσο μεγάλο 
κόστος, ενώ παράλληλα 
μειώνεται και το διαθέσιμο 
εισόδημα των καταναλω-
τών, παράγοντας ο οποίος 
επίσης προκαλεί πρόβλη-
μα στο επιχειρείν. Και όλα 
αυτά σε μία περίοδο που 
η επιχειρηματική κοινότητα 
καλείται να αντιμετωπίσει 
και τις οικονομικές συνέ-
πειες της πανδημίας.

Σύμφωνα με τον Πρόεδρο 
της ΚΕΕΕ απαιτούνται:
-Επιπλέον μέτρα στήριξης 
για την αντιμετώπιση του 
ενεργειακού κόστους
-Μείωση ΦΠΑ από το 13% 
στο 6% στα είδη πρώτης 
ανάγκης
-«Πάγωμα» φορολογικών 

και ασφαλιστικών υποχρε-
ώσεων
-Αύξηση των δόσεων από 
τις 72 στις 120
-Χρηματοδότηση από ΕΣΠΑ 
και Ταμείο Ανάκαμψης για 
τις μικρομεσαίες επιχειρή-
σεις

Στην συζήτηση που είχε με 
τον Υπουργό, ο κ. Χατζη-
θεοδοσίου έθεσε και την 
ανάγκη υλοποίησης παρό-
μοιου προγράμματος με το 
«Εξοικονομώ» και για τις 
επιχειρήσεις.

Ο κ. Σκρέκας ενημέρωσε 
τον Πρόεδρο της ΚΕΕΕ για 
το νέο επιδοτούμενο πρό-
γραμμα που ετοιμάζεται να 
ανακοινώσει σχετικά με την 
αντικατάσταση ενεργοβό-
ρων ηλεκτρικών συσκευών 
και που θα απευθύνεται 
και στις επιχειρήσεις. Πα-
ράλληλα, θα εξετάσει την 
πρόταση που κατέθεσε ο 
κ. Χατζηθεοδοσίου, μετά 

και από σχετική εισήγη-
ση του Αντιπροέδρου του 
ΕΕΑ κ. Νίκου Γρέντζελου, 
για ένταξη και των Σχολών 
Οδηγών σε επιδοτούμενο 
πρόγραμμα με στόχο την 
ανανέωση του στόλου με 
νέα ηλεκτροκίνητα οχήμα-
τα, που είναι φιλικότερα 
προς το περιβάλλον.

Στην συνάντηση συμμε-
τείχαν επίσης ο Γενικός 
Γραμματέας του ΕΕΑ και 
Πρόεδρος της Επιτροπής 
Ασφαλιστικής Διαμεσολά-
βησης του Επιμελητηρίου, 
κ. Δημήτρης Γαβαλάκης, 
ο Γενικός Γραμματέας της 
ΕΑΔΕ και Πρόεδρος της 
ΠΟΑΔ, κ. Ηλίας Τσολάκης 
και ο Πρόεδρος του ΣΕΜΑ, 
κ. Μιχάλης Τζωρτζωρής, 
καθώς στην ατζέντα της 
συζήτησης περιλαμβάνο-
νταν και θέματα της ασφα-
λιστικής αγοράς.

Ειδικότερα, οι εκπρόσωποι 

της ασφαλιστικής διαμε-
σολάβησης παρέθεσαν τις 
απόψεις τους για το υπό δι-
αβούλευση σχεδίου νόμου 
του Υπουργείου για το πε-
ριβάλλον, εστιάζοντας στο 
θέμα της ασφάλισης των 
κτηρίων η οποία περιλαμ-
βάνεται παραμετροποιημέ-
νη στο σχέδιο νόμου, ενώ 

επισημάνθηκε στον Υπουρ-
γό και το μείζον ζήτημα της 
υποχρεωτικής ασφάλισης 
αστικής ευθύνης σε επαγ-
γέλματα και δραστηριό-
τητες που υπάγονται στις 
αρμοδιότητες του υπουρ-
γείου Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας.

Δέσμευση Κ.Σκρέκα προς Πρ.ΚΕΕΕ Γιάννη Χατζηθεοδοσίου 
για συνέχιση στήριξης των επιχειρήσεων

Μνημόνιο συνεργασίας 
των Δομών τους Στή-
ριξης Νεοφυών Επιχει-
ρήσεων και Θερμοκοι-
τίδων, υπέγραψαν την 
Τετάρτη 19 Ιανουαρίου 
το Επιμελητήριο Δράμας 
και το Εμπορικό και Βι-
ομηχανικό Επιμελητήριο 
Αθηνών.

Το πρόγραμμα «Θερμοκοι-
τίδα νεοφυών Επιχειρή-
σεων Αθήνας-ΘΕΑ» του 
Εμπορικού και Βιομηχανι-
κού Επιμελητηρίου Αθη-
νών ήταν το πρώτο που 
λειτούργησε στη χώρα με 
σκοπό να στηρίξει τη δη-
μιουργία νέων καινοτόμων 
επιχειρήσεων και να συμ-

βάλει στη διασύνδεση αγο-
ράς και ανθρώπινου δυνα-
μικού.

Ο επιχειρηματικός επιταχυ-
ντής Lab.40 του Επιμελη-
τηρίου Δράμας, ο πρώτος 
που λειτούργησε στην πε-
ριφέρεια, απευθύνεται σε 
φιλόδοξα άτομα ή ομάδες 
που έχουν καινοτόμες επι-
χειρηματικές ιδέες και θέ-
λουν να αναπτύξουν ή να 
βελτιώσουν το επιχειρημα-
τικό τους σκεπτικό, διαμορ-
φώνοντας μία επιτυχημένη 
εισαγωγή στην αγορά.

Μέσα από μια απαιτητική 
διαδικασία, οι μέντορες, 
οι εκπαιδευτές και οι σύμ-

βουλοι της Δομής υποστη-
ρίζουν τις ομάδες, μειώνο-
ντας τόσο το χρόνο, όσο 
και τις πιθανότητες λάθους, 
προφυλάσσοντας τους από 
μια μελλοντική αποτυχία 
και διευκολύνοντάς τους 
σε πιθανή εκθετική ανάπτυ-
ξη.

Το Μνημόνιο υπέγραψαν 
ο πρόεδρος ΕΒΕ Αθηνών, 
Ιωάννης Μπρατάκος και 
Δράμας, Στέφανος Γεωργι-
άδης, στον χώρο της Δομής 
Στήριξης Ωφελουμένων 
LAB40, στον ισόγειο χώρο 
του Επιμελητηρίου Δράμας.

Υπογραφή Μνημονίου Συνεργασίας Προέδρων Επιμελητηρίου 
Δράμας-ΕΒΕ Αθηνών



info@enachannel.gr10 ΑΝΑΛΥΤΗΣΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΑ - ΠΑΙΔΑΓΩΓΙΚΑ Δευτέρα 24 Ιανουαρίου 2022

Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΠΑΙΔΙΚΕΣ ΦΙΛΙΕΣ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

Δεν πληρώνω , ‘Δεν πληρώνω’ και τότε.
Το 1837 η είσπραξη των φόρων συναντούσε μεγάλη δυσκολία. Οι έμποροι της Πάτρας αρνήθηκαν να 
πληρώσουν τον φόρο επιτηδεύματος. 

Έτσι η διοίκηση προχώρησε σε κατασχέσεις εμπορευμάτων. 

Η αντίδραση ήταν πολύ ισχυρή και οδήγησε στο κλείσιμο εμπορικών καταστημάτων και αρτοποιείων.

Έγιναν πολλές συλλήψεις αλλά οι εξοργισμένοι Πατρινοί παραβίασαν τις φυλακές. Χτύπησαν τους 
χωροφύλακες και απελευθέρωσαν τους κρατούμενους.

Έτσι αναγκάστηκε να επέμβει ο στρατός για την αποκατάσταση της τάξης.

Οι παιδικές φιλίες εί-
ναι συναισθηματικές 
σχέσεις μεταξύ δύο 

ή περισσοτέρων ατόμων οι 
οποίες βασίζονται στον αλ-
ληλοσεβασμό, την συνεργα-
σία και την ελεύθερη βούλη-
ση.

Ποια είναι τα οφέλη ανάπτυ-
ξης μιας υγιούς παιδικής φι-
λίας;

Οι υγιείς φιλίες ενισχύουν 
σημαντικά τη συναισθημα-
τική ανάπτυξη ενός παιδιού, 
την καλλιέργεια της ενσυναί-
σθησής του και του μαθαί-
νουν την έννοια της συντρο-
φικότητας, της συνεργασίας 
και της αλληλεγγύης. 

Επιπλέον τα παιδιά νιώθουν 
ενεργά μέλη ομάδας, κάτι 
που συμβάλλει στην ψυχι-
κή και συναισθηματική τους 
ανάπτυξη. Έρευνες αποδει-
κνύουν ότι τα παιδιά νιώ-
θουν πιο χαρούμενα και συμ-
μετέχουν σε περισσότερες 
δραστηριότητες από τα πιο 
μοναχικά παιδιά.

Είναι εξαιρετικά σημαντικό 
το γεγονός ότι οι ομαλές και 
μη τοξικές φιλικές σχέσεις 
μεταξύ παιδιών, λιγοστεύουν 
τις πιθανότητές να γίνουν 
στόχοι θυματοποιησης από 
ομάδες συνομηλίκων.

Ένα ακόμη σπουδαίο γεγονός 
στο οποίο συμβάλουν καθο-
ριστικά οι παιδικές φιλίες εί-
ναι ότι τα παιδιά μαθαίνουν 
να γίνονται πιο προσαρμο-
στικά, αποδέχονται ευκολό-
τερα τη διαφορετικότητα και 
ενισχύονται οι σχολικές τους 
επιδόσεις.

Δεν πρέπει φυσικά να αγνο-
ήσουμε το γεγονός ότι ακόμα 
και οι παιδικές συγκρούσεις, 

μαθαίνουν στα παιδιά  να 
διαχειρίζονται τις διαφωνί-
ες τους με τους υπολοίπους 
και να γίνονται υπεύθυνοι  
των λόγων και των πράξεών 
τους.

Πότε μια φιλία μπορεί να 
βλάψει ένα παιδί;
Η ανάπτυξη φιλικών σχέσε-
ων παιδιών αποτελεί μόνο 
έναν παράγοντα που μπορεί 
να εξασφαλίζει τη σωστή συ-
ναισθηματοκοινωνική τους 
ανάπτυξη. Όταν λοιπόν μία 
σύγκρουση μεταξύ δύο παι-
διών συνοδεύεται από υπο-
βιβασμό ενός παιδιού και 
σωματική ή ψυχολογική βία, 
σημαίνει ότι τα παιδιά δεν 
έχουν αναπτύξει επαρκώς 
την ικανότητα να διαχειρί-
ζονται τις συγκρούσεις και η 
επέμβαση ενός ενήλικα είναι 
αναγκαία.

Τέλος, οι γονείς πάντα πρέ-
πει να έχουν τον διακριτικό 
έλεγχο στις συναναστροφές 
των παιδιών τους, να καλ-
λιεργήσουν σχέσεις εμπι-
στοσύνης μαζί τους για να 
επέμβουν εγκαίρως σε κατα-
στάσεις που δεν μπορούν να 
διαχειριστούν τα παιδιά τους. 

Άλλωστε ένας από τους πιο 
σημαντικούς ρόλους ενός 
γονέα είναι να μάθει στο παι-
δί του να προστατεύεται και 
να γίνεται επιλεκτικό στις 
συναναστροφές του.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

Η κυρία Λ.Μ ρωτάει: ’’…Ο 
γιος μου τώρα θα πάει Α Λυ-
κείου. Είναι ένα παιδί πολύ 
ευαίσθητο, με πολλά ταλέντα 
και διακρίσεις. Νιώθω ότι 
επηρεάζεται συχνά από τους  
φίλους του, ότι τον υποβιβά-
ζουν και αυτός επηρεάζεται 
πολύ. Μπορώ να κάνω κάτι 
να του τονώσω την αυτοπε-
ποίθεση;..’’

Αγαπητή κυρία, 

Αυτό που μου εξομολογείστε 
είναι μια πολύ συνηθισμένη 
αγωνία και απορία γονέων. 
Είναι μια απόδειξη ότι δεν 
είναι αρκετό να απασχολεί 
έναν γονέα ή εκπαιδευτικό 
το να είναι  ένα παιδί καλός 
μαθητής και πολυτάλαντος, 
αλλά και  ισορροπημένος και 
να μάθει να αναγνωρίζει, να 
προστατεύει και να σέβεται 
τον εαυτό του και τις δυνα-
τότητές του.  Είναι αναγκαία 
η συμβολή σας σε αυτό που 
του συμβαίνει καθώς χρειά-
ζεται τις συμβουλές αλλά όχι 
τις υποδείξεις σας. Χρειάζο-
νται συζητήσεις με παραδείγ-
ματα που θα τον βοηθήσουν 
να εισπράξει τα μηνύματα 
που θέλετε να του περάσε-
τε . Θα τον βοηθήσει εξίσου 
πολύ να ασχοληθεί με δρα-
στηριότητες όπου θα έχει συ-
ναναστροφές με παιδιά ίδιων 
ενδιαφερόντων και το να τον 
βοηθήσετε να αναλαμβάνει 
όσο το δυνατό περισσότερες 
πρωτοβουλίες για να ενισχύ-
σετε την αυτοπεποίθηση του.

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‘’..Οι υγιείς φι-
λίες ενισχύουν 
σημαντικά τη 
συναισθηματική 
ανάπτυξη ενός 
παιδιού, την καλ-
λιέργεια της , του 
μαθαίνουν την 
έννοια  της συ-
ντροφικότητας, 
της συνεργασίας 
και της αλληλεγ-
γύης…’’

ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ

Όταν κάποιος ρώτησε το Θεμιστοκλή ποιος από τους 
δυο θα ήθελε να είναι, Αχιλλέας ή Όμηρος, απάντησε:

‘Συ ο ίδιος ποιος θα ήθελες να είσαι, νικητής των αγώ-
νων στη Ολυμπία ή εκείνος που ανακηρύσσει και επαι-
νεί τους νικητές; ‘

28.1.1961 Ανακαλύπτονται τα ανάκτορα της Βεργίνας.

28.1.1974 Πεθαίνει στη Λεμεσό ο οραματιστής της 
Ένωσης Κύπρου Ελλάδος και αρχηγός της ΕΟΚΑ, Γε-
ώργιος Γρίβας-Διγενής 

29.1.1941 Πεθαίνει ο Ιωάννης Μεταξάς, πρωτομά-
στορας του ‘ΟΧΙ’ κατά των Ιταλών

29.1.1924 Οι Τούρκοι κατάσχουν τις περιουσίες των 
Ελλήνων της Μικράς Ασίας.

...................................................................................................

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 
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Σκεπτικοί εμφανίζο-
νται οι ειδικοί

Την επιδημιολογική εικό-
να της χώρας το τελευ-
ταίο επταήμερο θέτει επί 
τάπητος η Επιτροπή των 
Ειδικών, που συνεδριάζει 
σήμερα, προκειμένου να 
καταλήξει στην εισήγησή 

της προς την κυβέρνηση 
σχετικά με την ισχύ των 
περιοριστικών μέτρων 
στην εστίαση.  

Αν και η κορύφωση της 
Όμικρον έφτασε νωρίτε-
ρα από το αναμενόμενο, 
τα νοσοκομεία εξακο-
λουθούν να πιέζονται 

από τη μετάλλαξη Δέλ-
τα, η όποια, παρουσιάζει 
«τρομακτική νοσηρότη-
τα» και εκεί οφείλονται 
και οι αυξημένοι θάνατοι 
των τελευταίων ημερών. 
Το σύστημα Υγείας πα-
ραμένει στον κλοιό της 
COVID-19, ενώ ο ημε-
ρήσιος αριθμός των θα-

νάτων είναι σε υψηλά 
επίπεδα παρά την επι-
κράτηση της πιο ήπιας, 
σύμφωνα με τις ενδεί-
ξεις, παραλλαγής «Όμι-
κρον».

Σε υψηλά επίπεδα ο 
αριθμός θανάτων από 
την COVID-19

Νέα υποχώρηση στον 
αριθμό των νέων δια-
γνώσεων της COVID-19 
και του δείκτη θετικότη-
τας, αλλά και περισσό-
τεροι από 100 θάνατοι 
ασθενών για δεύτερη 
συνεχόμενη ημέρα κα-
ταγράφηκαν χθες στη 
χώρα μας. Υπενθυμίζεται 
ότι μία εβδομάδα πριν εί-
χαν καταγραφεί 32.694 
νέα κρούσματα και το 
ποσοστό θετικότητας 
των τεστ ήταν 5,6%. Οι 
ειδικοί συγκλίνουν στη 
διαπίστωση ότι είναι πο-
λυπαραγοντικά τα αίτια 
που συμβάλλουν στην 
αύξηση των θανάτων 
στη δεδομένη συγκυρία, 
την οποία αποδίδουν 
στην παραλλαγή «Δέλ-

τα», στους ανεμβολία-
στους ασθενείς και στο 
διαχρονικό πρόβλημα 
των υποδομών των νο-
σοκομείων όσον αφορά 
τις ΜΕΘ, ειδικά στην πε-
ριφέρεια.

Παράλληλα, μια παράμε-
τρος στην οποία επιμέ-
νουν οι κλινικοί γιατροί 
είναι και η καθυστέρηση 
στην αναζήτηση ιατρικής 
βοήθειας από τους ασθε-
νείς, φαινόμενο που πα-
ρατηρείται έντονα τους 
τελευταίους δύο μήνες, 
σε αντίθεση με τις προ-
ηγούμενες φάσεις της 
πανδημίας. Πολλοί ασθε-
νείς φθάνουν στο νοσο-
κομείο όταν η υγεία τους 
έχει επιδεινωθεί πολύ, με 
αποτέλεσμα να είναι συ-
χνά δύσκολη η αντιστρο-
φή της κατάστασης. Πα-
ράλληλα παρατηρείται 
το φαινόμενο ασθενείς 
να καταφεύγουν στο νο-
σοκομείο έχοντας προη-
γουμένως λάβει φαρμα-
κευτική αγωγή που δεν 
είναι η ενδεδειγμένη. 
Ενας δεύτερος παρά-

γοντας είναι ότι η χώρα 
μας μόλις το τελευταίο 
διάστημα κατάφερε να 
φτάσει τον μέσο όρο της 
Ευρωπαϊκής Ενωσης στα 
ποσοστά εμβολιασμού. 
Από την 1η Σεπτεμβρί-
ου έως σήμερα έχουμε 
φτάσει στο 82%, από το 
67%. 

Σε 36.300 ανήλθε το 
σύνολο των ασθενών 
ηλικίας 4-18 ετών

Σε 36.300 ανήλθε το 
σύνολο των ασθενών 
ηλικίας 4-18 ετών την 
εβδομάδα 10-16 Ιανου-
αρίου, αποτελώντας το 
25% στο σύνολο των 
κρουσμάτων κορωνοϊ-
ού, βάσει των στοιχείων 
του ΕΟΔΥ. Υπενθυμίζε-
ται ότι την εβδομάδα 3-9 
Ιανουαρίου, το σύνολο 
των ασθενών ηλικίας 
4-18 ετών ήταν 43.386, 
αποτελώντας το 18% 
του συνόλου των κρου-
σμάτων, βάσει των στοι-
χείων του ΕΟΔΥ. 

Προς παράταση των περιοριστικών μέτρων

Εκπνέει η προθεσμία 
για τους πολίτες που 
δεν έχουν λάβει ακόμα 
την τρίτη, αναμνηστική 
δόση του εμβολίου κατά 
του κορωνοϊού από 1η 
Φεβρουαρίου αλλάζει 
το πλαίσιο και εμβολια-
σμένοι θα λογίζονται οι 
πολίτες που έχουν κάνει 
την τρίτη δόση -το μέ-
γιστο- 7 μήνες μετά τη 
δεύτερη δόση. 
Συνεπώς, όσοι δεν φρο-
ντίσουν να εμβολιαστούν 
με την αναμνηστική δόση 
μέχρι το πέρας στην προ-
θεσμίας θα θεωρούνται 
πλέον ανεμβολίαστοι, 
χάνοντας έτσι τα προ-
νόμια που υπάρχουν για 
τους εμβολιασμένους 
πολίτες.

Ποιοι θα θεωρούνται 
εμβολιασμένοι μετά 
την 1η Φεβρουαρίου

Σύμφωνα με τη νέα ΚΥΑ, 
πλήρως εμβολιασμένοι 
θεωρούνται όσοι έχουν 
ολοκληρώσει προ του-
λάχιστον δεκατεσσάρων 
ημερών τον εμβολιασμό 

COVID-19 και επιδεικνύ-
ουν πιστοποιητικό εμβο-
λιασμού με ταυτόχρονο 
έλεγχο ταυτοπροσωπίας 
του κατόχου και όσοι 
έχουν ολοκληρώσει προ 
τουλάχιστον δεκατεσ-
σάρων ημερών τον εμ-
βολιασμό COVID-19 με 
μία δόση εμβολίου λόγω 
νόσησής τους από ιο και 
επιδεικνύουν βεβαίωση 
πλήρους ανάρρωσης και 
εμβολιασμού με ταυτό-
χρονο έλεγχο ταυτοπρο-
σωπίας του κατόχου.

Ειδικά ως προς όσους 
έχουν συμπληρώσει το 
εξηκοστό έτος της ηλικί-
ας τους και έχει παρέλθει 
χρονικό διάστημα τουλά-
χιστον επτά μηνών από 
τη χορήγηση της δεύτε-
ρης δόσης ή, στην περί-
πτωση μονοδοσικών εμ-
βολίων, από τη χορήγηση 
της μοναδικής δόσης, 
πλήρως εμβολιασμένοι 
θεωρούνται όσοι έχουν 
λάβει και την αναμνηστι-
κή δόση. 

Πού δεν θα έχουν πρό-

σβαση όσοι δεν έχουν 
λάβει την τρίτη δόση

Σύμφωνα, με τη νέα ΚΥΑ, 
όσοι δεν έχουν κάνει τρί-
τη δόση εμβολίου μέχρι 
τις 1 Φεβρουαρίου, δεν 
θα έχουν πρόσβαση σε 
κέντρα διασκέδασης, 
κλειστούς χώρους εστί-
ασης, θέατρα, κινημα-
τογράφους, μουσεία, 
εκθέσεις, συνέδρια και 
γυμναστήρια.

Πού θα μπορούν να 
έχουν πρόσβαση με 
PCR ή rapid test

Τα μέρη που θα τους επι-
τρέπεται η πρόσβαση, με 
την επίδειξη αρνητικού 
PCR ή rapid test είναι 
τα καταστήματα λιανι-
κού εμπορίου ανοικτούς 
(εξωτερικούς) χώρους 
εστίασης, κομμωτήρια, 
ιδιωτικούς και δημόσι-
ους χώρους εργασίας, 
εκπαίδευση, χώρους πα-
ροχής υπηρεσιών αισθη-
τικής και άλλους με συ-
ναφείς δραστηριότητες 
και χώρους λατρείας.

Εκπνέει η προθεσμία για όσους δεν έχουν λάβει 
την Τρίτη δόση του εμβολίου
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Το διαχρονικό  ζήτημα 
της αξιοποίησης του ΒΙ-
ΟΠΑ Καβάλας είναι ένα 
από τα κυρίαρχα θέματα 
της τοπικής δημοσιογρα-
φίας τις τελευταίες ημέ-
ρες. Στην εκπομπή ENA 
LIVE NEWS με την Μα-
ρία Παπάζογλου φιλοξε-
νήθηκε ο Προέδρος του 
ΒΙΟΠΑ κ.Παύλος Τσου-
μάκης.

Ο κ. Τσουμάκης πιο συ-
γκεκριμένα σχολίασε την 
δικαστική νίκη - ανάσα 
για το ΒΙΟΠΑ και πιο συ-
γκεκριμένα την ακύρωση 
της κατάσχεσης του κτι-
ρίου της διοίκησης.

Tο πρωί της Τετάρτης 19 
Ιανουαρίου 2022 έγινε 
γνωστή η απόφαση του 
Μονομελούς Πρωτοδι-
κείου Καβάλας επί της 
αίτησης ανακοπής της 
κατάσχεσης οικοπέδου 
του Βιοτεχνικού Πάρκου 
Καβάλας λόγω μη εξυ-
πηρετούμενου, παλαιό-
τερου χρέους της εταιρί-
ας στην Εθνική Τράπεζα 
της Ελλάδος.
Επισπεύδουσα εταιρία 

της κατάσχεσης και του 
πλειστηριασμού που είχε 
οριστεί για τις 2 Φε-
βρουαρίου 2022 ήταν 
η Cepal Hellas [ΧΡΗ-
ΜΑΤΟΟΙΚΟΝΟΜΙΚΕΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΜΟΝΟ-
ΠΡΟΣΩΠΗ ΑΝΩΝΥΜΗ 
ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ 
ΑΠΑΙΤΗΣΕΩΝ ΑΠΟ ΔΑ-
ΝΕΙΑ ΚΑΙ ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ 
ως διαχειρίστρια απαι-
τήσεων της εταιρείας 
ειδικού σκοπού “Symbol 
Investment NPLCo 
Designated Activity 
Company”] και αφορού-
σε σε οικόπεδο 2.000τμ 
με ακίνητο εντός του Βι-
οτεχνικού Πάρκου Καβά-
λας [συγκεκριμένα, το οι-
κόπεδο το οποίο περιλΤο 
Δικαστήριο της Καβάλας 
έκανε δεκτή την ανακο-
πή της ΒΙΟΠΑΚ ΑΕ, υιο-
θετώντας τους νομικούς 
ισχυρισμούς της εταιρί-
ας, και ακύρωσε την κα-
τάσχεση του ακινήτου.
Ως εκ τούτου, ο πλειστη-
ριασμός που είχε οριστεί 
για τον ερχόμενο Φε-
βρουάριο, δεν θα πραγ-
ματοποιηθεί.
Μεταξύ άλλων, στο σκε-

πτικό της απόφασης του 
Μονομελούς Πρωτοδι-
κείου Καβάλας αναφέρε-
ται ότι «μέχρι τον Μάιο 
του 2025 απαγορεύεται 
η κατάσχεση κάθε ακινή-
του του ΒΙΟΠΑ».
Όπως τονίζει στο ENA 
LIVE NEWS ο πρόεδρος 
του Βιοτεχνικού Πάρκου 
Καβάλας Παύλος Τσου-
μάκης υπογράμμισε ότι 
η αίσια έκβαση της ανα-
κοπής που κατατέθηκε, 
ήταν αποτέλεσμα της με-
θοδικής και συντονισμέ-
νης δουλειάς που γίνεται 
τα τελευταία δύο χρόνια 
από τη διοίκηση της εται-
ρίας.

Υπενθυμίζεται ότι μετά 
το «κλείσιμο» των υπο-
χρεώσεων σε προμηθευ-
τές και εργαζόμενους και 
τη ρύθμιση των χρεών σε 
Εφορία και Ασφαλιστικά 
Ταμεία σε συνδυασμό 
με την υπογραφή νέων 
συμβάσεων για πώληση 
οικοπέδων μετά από… 
12 ολόκληρα χρόνια , 
«σειρά» για τη νέα διοί-
κηση της εταιρίας είχε η 
τακτοποίηση της εκκρε-

μότητας με την Εθνική 
Τράπεζα.

«Το Δικαστήριο επιβε-
βαίωσε με τη σημερινή 
του απόφαση ότι καμία 
κατάσχεση ακίνητης πε-
ριουσίας του ΒΙΟΠΑ δεν 
μπορεί να προχωρήσει 
μέχρι τουλάχιστον το 
2025, αφού κάτι τέτοιο 
αντίκειται στον κοινωφε-
λή σκοπό του Βιοτεχνι-
κού Πάρκου. Συνεχίζου-
με να βλέπουμε μπροστά, 
παρά τις δυσκολίες που 
υπήρχαν και υπάρχουν», 
συμπλήρωσε ο κ. Τσου-
μάκης.
Μεταξύ άλ
λων, ο πρόεδρος της ΒΙ-
ΟΠΑΚ ΑΕ γνωστοποίησε 
πως μέσα στο αμέσως 
επόμενο διάστημα πρό-
κειται να υπογραφούν 
και νέες συμβάσεις μί-
σθωσης οικοπέδων με 
νέους επενδυτές, κάτι 
που θα ενισχύσει ακόμη 
περισσότερο την ανα-
πτυξιακή τροχιά στην 
οποία έχει μπει το Βιοτε-
χνικό Πάρκο Καβάλας.

Από την άλλη πλευρά 

ο Πρόεδρος του Επι-
μελητηρίου Καβάλας κ. 
Μάρκος Δέμπας στην 
εκπομπή ΑΝΑΛΥΤΗΣ 
του ENA CHANNEL με 
τον Απόστολο Ατζεμιδά-
κη  ‘’ κοιτάξτε πράγματι 
έτσι η κατάσταση είναι 
κατ αρχήν μια πολύ θε-
τική εξέλιξη θα έλεγα όχι 
μόνο πλέον λόγω του ότι 
σταματάει η διαδικασία 
πλειστηριασμού. αυτό 
είναι το θετικό. από την 
άλλη η ίδια η απόφαση 
αναδεικνύει και το χα-
ρακτήρα του κοινωφελή 
σκοπό που επιτελεί το 
βιοτεχνικό πάρκο για τις 
επιχειρήσεις της περιο-
χής μας αλλά επίσης και 
τις προσπάθειες που γί-
νονται. Τουλάχιστον τον 
τελευταίο ενάμιση δύο 
χρόνια από τη διοίκηση 
του βιοτεχνικού πάρκου 
καβάλας τη νέα διοίκη-
ση που έχει ξεκινήσει με 
πολλή όρεξη και έχει κα-
τορθώσει να συμμαζέψει 
κατά κάποιο τρόπο αυτά 
τα οποία έχει παραλάβει.

Ταυτοχρόνως ο κ.Δέ-
μπας τονίζει ‘’ να θυμίσω 

ότι το βιοτεχνικό πάρκο 
ήταν σε αδράνεια σχε-
δόν εδώ και δέκα χρόνια 
μόνο μία επένδυση έχου-
με δει και έχουμε δει ότι 
μέσα σε αυτό το πολύ 
σύντομο χρονικό διά-
στημα κατορθώσαμε και 
με τους προηγούμενους 
οικόπεδο στους υφιστά-
μενους οικοπέδου τους 
αλλά και να προσελκύ-
σουμε

και δυο τρεις νέους οι-
κοπέδου στο βιοτεχνι-
κό πάρκο που αυτό μας 
έδωσε τη δυνατότητα 
και ο πρόεδρος ο Παύ-
λος Τσουμάκης αλλά και 
τα μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου που είναι 
και ο δήμαρχος καβάλας.
Από την πρώτη στιγμή 
συμπαρίσταται σε αυτή 
την προσπάθεια αλλά και 
εκπρόσωπος της περιφέ-
ρειας ο Κώστας Αντωνι-
άδης ο Μάκης Δημητρι-
άδης , Κυριάκος Μπαής 
,προσπαθούμε πραγματι-
κά να μαζέψουμε το δυ-
νατόν συντομότερα αυτή 
την κατάσταση που είχε 
δημιουργηθεί.’’

Παύλος Τσουμάκης
Στόχος όλων να δώσουμε ξανά ζωή στο ΒΙΟΠΑ
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Έρχεται και πάλι στο 
προσκήνιο η συζήτηση 
για την αξιοποίηση των 
Καπναποθηκών μετά 
από την καταστροφική 
πυρκαγιά στην Καπνα-
ποθήκη του Πετρίδη 
στην Ξάνθη.

Με μια νέα ανακοίνωση 
του το Ινστιτούτο Κοι-
νωνικών Κινημάτων και 
Ιστορίας Καπνού παρεμ-
βαίνει στο μέγα θέμα της 
αξιοποίησης και αποκα-
τάστασης των διατηρη-
τέων καπναποθηκών της 
Καβάλας.

Στην ανακοίνωση αυτή 
υποδεικνύονται τρόποι 
απεμπλοκής και απλοποίη-
σης των διαδικασιών επέμ-
βασης και αποκατάστασης 
των κτηρίων με συγκεκρι-
μένες προτάσεις.

Ακολουθεί η ανακοίνω-
ση του ΙΚΚΙΚ :

«Λεφτά… δεν υπάρχουν 
για την προστασία των 
ιστορικών και αξιόλο-
γων κτιρίων»

«Λεφτά… δεν υπάρχουν για 
την προστασία των ιστορι-
κών και αξιόλογων κτιρί-
ων της χώρας. Και καθώς 
απέτυχε η προσπάθεια να 
υπαχθεί το χρηματοδοτικό 
εργαλείο του «Διατηρώ», 
σε κάποιον από τους πυ-
λώνες επιχορηγήσεων του 
Ταμείου Ανάκαμψης, όλα 
πλέον εξαρτώνται από την 
έγκριση των Τομεακών 
Προγραμμάτων του ΕΣΠΑ 
2021-2027, η οποία δεν 
αναμένεται να δοθεί πριν 
τα μέσα της ερχόμενης 
άνοιξης από την ΕΕ.
Το ΙΚΚΙΚ εδώ και χρό-
νια έμπρακτα υποδεικνύει 
τρόπους απεμπλοκής και 
απλοποίησης των διαδικα-
σιών επέμβασης και αποκα-

τάστασης των διατηρητέων 
καπναποθηκών της πόλης 
με συγκεκριμένες προτά-
σεις όπως:

1) Θεσμικά μέτρα: Απλοποί-
ηση του θεσμικού πλαισίου 
και των εγκρίσεων των 
μελετών αποκατάστασης 
και επανάχρησης. Ρυθμί-
σεις για την επίσπευση των 
εσωτερικών διαδικασιών 
δημοσίων φορέων, Τα-
μείων. Άμεση έκδοση του 
Προεδρικού Διατάγματος 
που προβλέπεται στον Ν. 
3028/2002.

2) Αδειοδοτήσεις: Δημιουρ-
γία υπηρεσίας μιας στάσης 
για τα δημόσια ή ιδιωτικά 
κτίρια που χαρακτηρίζονται 
ως διατηρητέα ή/και νεότε-
ρα μνημεία, σε συνεργασία 
των υπουργείων Περιβάλ-
λοντος και Πολιτισμού και 
των ΟΤΑ. Στο σημείο αυτό 
θα πρέπει να εξεταστεί η 
δημιουργία πιστοποιημέ-
νων μελετητικών γραφεί-
ων και ανεξαρτήτων μελε-
τητών (στο πρότυπο των 
πιστοποιημένων ελεγκτών 
δόμησης, ενεργειακών επι-
θεωρητών, εκτιμητών ακι-
νήτων κλπ) οι οποίοι θα 
αναλαμβάνουν την διεκπε-
ραίωση όλων των μελετών, 
διαδικασιών και έκδοση 
των αναλόγων αδειών.

3) Για τα κτίρια ιδιοκτησί-
ας Δημοσίου, ΟΤΑ, κ.α.: Οι 
φορείς αυτοί να θέσουν σε 
προτεραιότητα την αξιο-
ποίηση των συγκεκριμένων 
ακινήτων, είτε μόνοι είτε 
σε συνεργασία με ιδιώτες, 
προωθώντας άμεσα τις με-
λέτες και τις σχετικές αδει-
οδοτήσεις.

4) Για τα ιδιωτικά κτίρια: 
Θέσπιση πιλοτικού προ-
γράμματος τύπου «Εξοικο-
νομώ» με επιδότηση έως 
150.000 ευρώ και μέχρι 

το 50% του κόστους. Με 
15.000.000 ευρώ θα μπο-
ρούσαν να καλυφθούν έως 
και 100 κτίρια.

5) Χρηματοδοτήσεις: Αξι-
οποίηση πόρων του νέου 
ΕΣΠΑ, νέων χρηματοδο-
τικών εργαλείων, χαμηλό-
τοκων δανείων από την 
Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επεν-
δύσεων.

Τα παραπάνω δημοσιοποι-
ήθηκαν την 2/7/2020 και 
είχαν προαναφερθεί και 
στην ημερίδα για τις κα-
πναποθήκες που οργανώ-
σαμε προ τριετίας.
Σήμερα με το διαφαινό-
μενο σχέδιο – πρόταση 
του ΥΠΕΝ οι επεμβάσεις 
οι οποίες προβλέπεται να 
χρηματοδοτούνται θα αφο-
ρούν:
στον καθαρισμό των προ-
σόψεων για την απομά-
κρυνση των ατμοσφαιρι-
κών ρύπων ή την βαφή με 
anti graffiti των ιστορικών 
κτιρίων
στη λήψη άμεσων σωστι-
κών μέτρων για το κέλυ-
φος των κτιρίων ( όπως 
π.χ. στερέωση ανοιγμάτων, 
επιδιορθώσεις στην κερα-
μοσκεπή κ.ά.) προκειμένου 
να αποφευχθεί η μερική ή η 
ολική κατάρρευσή τους
στην αποκατάσταση των 
όψεων και του κελύφους. 
Για παράδειγμα, θα μπο-
ρούν να επιδοτηθούν ερ-
γασίες στην κεραμοσκεπή, 
έργα για την αποκατάσταση 
του διακόσμου, την αντικα-
τάσταση των κουφωμάτων, 
την επιδιόρθωση των με-
ταλλικών στοιχείων κ.ά.,

Επίσης, θα επιδοτούνται 
εργασίες για την αντικα-
τάσταση του συνόλου του 
κτιρίου και του εσωτερικού 
του, ειδικά για την αποκα-
τάσταση ή την ενίσχυση 
των ξύλινων πατωμάτων, 

την αποκατάσταση των 
κλιμάκων, αλλαγές στην δι-
αμερισμάτωση για λειτουρ-
γικούς λόγους κ.λπ.
Αλήθεια, είναι το Σχέδιο 
Ανάκαμψης της χώρας μας 
αυτό που θα έπρεπε να εί-
ναι για να φέρει την πολυ-
πόθητη ανάπτυξη
Από την πλευρά του ο επι-
κεφαλής της παράταξης 
ο Τόπος της Ζωής Μας 
Μάκης Παπαδόπουλος 
προχώρησε στην παρακά-
τω ανακοίνωση : 
Με αφορμή τη μεγάλη πυρ-
καγιά σε καπναποθήκη της 
Ξάνθης:

ΠΡΩΤΟΝ: Πρέπει η αυτο-
διοίκηση να πιέσει την κε-
ντρική διοίκηση να αλλάξει 
ριζικά το νομοθετικό πλαί-
σιο για την αποκατάσταση 
και την αξιοποίηση των κα-
πναποθηκών από Δήμους 
και Περιφέρειες.

Δεν πάει άλλο, δεν μπο-
ρούμε να βλέπουμε τα 
“κουφάρια” των καπναπο-
θηκών να ρημάζουν από 
την εγκατάλειψη και τις 
πυρκαγιές. Χθες ήμασταν 
“τυχεροί”. Αύριο;
Χρειαζόμαστε ολοκληρω-
μένα και βιώσιμα επιχει-
ρηματικά σχέδια από την 
πλευρά των Δήμων και των 
Περιφερειών για το πώς 
μπορούν να χρησιμοποιη-
θούν οι καπναποθήκες, σε 
συνεργασία και με τους ιδι-
ώτες ιδιοκτήτες όπου απαι-
τείται.

ΔΕΥΤΕΡΟΝ: Είναι ώριμες 
οι συνθήκες εδώ και καιρό 
να νομοθετηθεί ένα ευρύ-
τερο πλαίσιο για την αξι-
οποίηση από τους Δήμους 
όλων των εγκαταλειμμέ-
νων ακινήτων που ανήκουν 
σε ιδιώτες.
Το Υπουργείο Περιβάλλο-
ντος είχε επεξεργαστεί το 
φθινόπωρο του 2014 ειδι-

κό σχέδιο νόμου, το οποίο 
έδινε το δικαίωμα σε Δή-
μους να πάρουν υπό προϋ-
ποθέσεις στην κατοχή τους 
εγκαταλειμμένα αστικά 
κτίρια, αλλά δυστυχώς δεν 
προχώρησε.
Τέλος, χρειαζόμαστε ειδικά 
χρηματοδοτικά εργαλεία 
για να υλοποιήσουμε τέ-
τοια σχέδια αξιοποίησης 
καπναποθηκών ή εγκατα-
λειμμένων αστικών ακινή-
των.

Ένα είναι σίγουρο: ΠΡΕΠΕΙ 
ΝΑ ΤΟΛΜΗΣΟΥΜΕ ΚΑΙ ΝΑ 
ΔΙΕΚΔΙΚΗΣΟΥΜΕ.
Δεν μπορούμε να αφή-
νουμε τη βιομηχανική μας 
κληρονομιά στο έλεος της 
εγκατάλειψης και της κατα-
στροφής.

Μέσα από την αξιοποίηση 
των καπναποθηκών:
• θα διασώσουμε 
και θα αναδείξουμε αυτή 
την πολύτιμη βιομηχανική 
κληρονομιά της χώρας μας
• θα προσελκύσου-
με επενδύσεις
• θα δημιουργήσου-
με νέες θέσεις εργασίας
• θα παράγουμε νέα 
έσοδα για τον τόπο μας και 
τους δημότες.
Για να έρθει και η θέση του 
δήμου Καβάλας και του 
Δημάρχου Θόδωρου Μου-
ριάδη ο οποίος σχετικά με 
το θέμα υπογράμμισε τα 
εξής : 

Έχοντας την άποψη ότι οι 
καπναποθήκες είναι μέρος 
της πολιτιστικής κληρονο-
μιάς της Καβάλας, η σημε-
ρινή διοίκηση του Δήμου, 
από τα πρώτα βήματα της 
θητείας της, ασχολήθηκε με 
τη διάσωση, την αποκατά-
σταση και την επανάχρηση 
αυτών των εμβληματικών 
κτηρίων. 

Με αφορμή σχετική Ημερί-
δα που πραγματοποιήθηκε 
την Παρασκευή 21 Ιανου-
αρίου 2022, υπενθυμίζε-
ται ότι ο Δήμος Καβάλας 
συμμετέχει στο Πρόγραμ-
μα που υλοποιείται από 
ερευνητική ομάδα καθη-
γητών του Πανεπιστημίου 
Θεσσαλίας, του Εθνικού 
Μετσόβιου Πολυτεχνεί-
ου, του Δημοκρίτειου Πα-
νεπιστημίου Θράκης, και 
στελεχών της εταιρείας 
Rocket Path P.C. Η έρευνα 
έχει ως τίτλο: «Ανάπλαση 
περιοχών, επανάχρηση κτη-
ρίων, επιχειρησιακό σχέδιο 
ανάπτυξης καπναποθηκών 
Δράμας, Καβάλας, Ξάνθης, 
με την χρήση τεχνολογίας 
Blockchain». 

Το Πρόγραμμα, που χρημα-
τοδοτείται από το Πράσινο 
Ταμείο, στοχεύει στη δη-
μιουργία πλαισίου παρεμ-

βάσεων για την ανάπλαση 
των καπναποθηκών που 
υπάρχουν στην Καβάλα, 
την Δράμα και την Ξάνθη, 
την επανάχρησή τους και τη 
δυναμική ένταξή τους στη 
σύγχρονη ζωή των πόλεων. 
Πέραν, όμως του εν λόγω 
προγράμματος, που αφο-
ρά στην καπναποθήκη του 
πρώην κτηρίου ΕΟΚ (όπου 
στεγάζεται το Μουσείο Κα-
πνού και Δημοτικές Υπηρε-
σίες), το ενδιαφέρον του 
Δήμου έχει εκφραστεί ποι-
κιλοτρόπως για το σύνο-
λο των καπναποθηκών, οι 
οποίες έχουν χαρακτηριστεί 
ως διατηρητέες, ανήκουν 
σε ιδιώτες και, μένοντας 
αναξιοποίητες, καταστρέ-
φονται από τις καιρικές 
συνθήκες και τον χρόνο. 

Μόλις λίγους μήνες από την 
ανάληψη των καθηκόντων 
της (Δεκέμβρης 2019), η 
διοίκηση του Θόδωρου 
Μουριάδη απευθύνθηκε 
στην υπουργό Πολιτισμού, 
Λίνα Μενδώνη, στην οποία 
κατέθεσε πλήρη φάκελο 
της υπάρχουσας κατάστα-
σης και ζήτησε την αρω-
γή του Υπουργείου στην 
προσπάθεια του Δήμου να 
προστατέψει και να αναδεί-
ξει αυτήν την αρχιτεκτονική 
κληρονομιά της Καβάλας. 

Στη συνέχεια, ο Δήμος δή-
λωσε προς το Υπουργείο 
Πολιτισμού την στήριξή του 
στην γνωστή πρόταση του 
Ινστιτούτου Κοινωνικών 
Κινημάτων και Ιστορίας Κα-
πνού, για την διάσωση των 
καπναποθηκών. 

Μάλιστα, οι ενέργειες αυ-
τές απέφεραν δύο επι-
σκέψεις του υφυπουργού 
Πολιτισμού, αρμόδιου για 
θέματα Σύγχρονου Πολι-
τισμού, Νικόλα Γιατρομα-
νωλάκη (27/9/2020 και 
15/9/2021), ο οποίος ξε-
ναγήθηκε στην πόλη και 
έλαβε γνώση του μεγέθους 
τόσο της αξίας των κτηρίων 
και των κτηριακών συγκρο-
τημάτων, όσο και των φθο-
ρών που έχουν υποστεί, κα-
θώς και του γεγονότος ότι 
το ιδιοκτησιακό καθεστώς 
και η υπάρχουσα νομοθε-
σία απαιτούν παρεμβάσεις 
από την κεντρική διοίκηση 
του κράτους. Για το ίδιο 
θέμα υπήρξε και συνάντη-
ση του δημάρχου με τον 
υφυπουργό στην Αθήνα 
τον Ιούνιο του 2021.  

Η διοίκηση του Δήμου έχει 
βάλει εξ αρχής στις προτε-
ραιότητές της το θέμα της 
αξιοποίησης των καπνα-
ποθηκών και συνεχίζει, σε 
συνεργασία με κυβερνητι-
κούς παράγοντες και επι-
στήμονες, να διερευνά και 
να προτείνει λύσεις.  
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Στις 08/12/2020, έγινε το πρώτο εμβόλιο 
παγκοσμίως για τον COVID – 19 και στις 
27/12/2020 άρχισε ο εμβολιασμός στα 
νοσοκομεία αναφοράς για την Ελλάδα. 

Μέχρι και το Σάββατο 22/01/2022, έχουν 
πραγματοποιηθεί:

• 18.801.759 εμβολιασμοί, 
• 7.695.716 εμβολιασμοί με τουλάχιστον μία (1) 
δόση,
• 7.230.330 εμβολιασμοί, έχουν ολοκληρωθεί
• 4.593.206 εμβολιασμοί αναμνηστικής δόσης

Τα δεδομένα ανά νομό της Περιφερειακής 
Ενότητας Ανατολικής Μακεδονίας & Θράκης, 
μέχρι την Σάββατο 11/01/2022, έχουν ως εξής:

Π.Ε. ΔΡΑΜΑΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
133.589, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 56.306, 
έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 53.160, 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 30.225

Π.Ε. ΕΒΡΟΥ: Σε σύνολο εμβολιασμών 232.941, 
έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 95.602, έχουν 
ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 90.888, και έχουν 
πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση εμβολίου 
56.292

Π.Ε. ΚΑΒΑΛΑΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
196.366, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 79.836, 
έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 75.720, 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 47.683

Π.Ε. ΞΑΝΘΗΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
169.855, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 72.305, 
έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 67.847, 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 35.998

Π.Ε. ΡΟΔΟΠΗΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
172.813, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 73.582, 
έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 70.885, 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 365.651

Π.Ε. ΣΕΡΡΩΝ: Σε σύνολο εμβολιασμών 246.285, 
έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 97.348, έχουν 
ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 90.157, και έχουν 
πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση εμβολίου 
65.409

Ο συνολικός αριθμός των κρουσμάτων ανέρχεται 
σε 1.781.203 και των θυμάτων σε 22.549, έχουν 
εξέλθει από τις ΜΕΘ 3.972 ασθενείς, ενώ έχουν 
ελεγχθεί συνολικά 9.086.866 κλινικά δείγματα 
PCR και 45.822.585 δείγματα Rapid Ag.

(Τα στοιχεία παρέχονται από την ιστοσελίδα  http://
emvolio.gov.gr)
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ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΣ &
KΡΟΥΣΜΑΤΑ 
COVID–19

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ



Δευτέρα 24 Ιανουαρίου 2022
info@enachannel.gr16 ΑΝΑΛΥΤΗΣΟΔΗΓΟΣ ΑΓΟΡΑΣ

AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ



ΜΑΡΜΑΡΑ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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Ένα σημαντικό ερώ-
τημα και ζήτημα που 
έχουν να αντιμετω-

πίσουν οι επιχειρηματίες 
μικρών και μεγάλων επιχει-
ρήσεων, είναι που, πως και 
πόσο ποσό θα δαπανήσουν 
από τον προϋπολογισμό 
τους για το marketing της 
επιχείρησης ή της εταιρείας 
τους;

Μία πρόσφατη έρευνα 
έδειξε ότι περισσότεροι 
από 7 στους 10 ιδιοκτή-
τες μικρών επιχειρήσεων 
(72%) λένε ότι το μεγαλύ-
τερο μέρος του προϋπολο-
γισμού marketing πηγαίνει 
στην απόκτηση νέων πε-
λατών, και μόλις το 28% 
ξοδεύουν για τη διατήρηση 
πελατών.

Φυσικά, εάν η επιχείρηση 
ξεκινά τώρα, η απόκτηση 
νέων πελατών είναι το κύ-
ριο μέλημα. Το κλειδί για 
την πραγματική ανάπτυξη 
δεν είναι τόσο η απόκτη-
ση νέων πελατών αλλά η 
αύξηση των πωλήσεων, με 
μεγαλύτερα ποσά, και η 
μακροχρόνια συνεργασία 
με τους πελάτες που έχετε 
ήδη.

Αν και οι ιδιοκτήτες μικρών 
επιχειρήσεων στην έρευνα 
συμφωνούν ότι το μεγα-
λύτερο μέρος των εσό-
δων τους προέρχεται από 
πιστούς πελάτες, σχεδόν 
οι μισοί (49%) έχουν πρό-
γραμμα για πιστούς πελά-
τες ή κάποιο άλλο σχέδιο 
διατήρησης πελατών.

Χωρίς ένα καλά σχεδιασμέ-
νο πλάνο για την εδραίω-
ση της εμπιστοσύνης των 
πελατών, η επιχείρησή 
μπορεί να αφήνει χρήματα 
στο τραπέζι. Τι είναι προτι-
μότερο; Επειδή κοστίζει πε-
ρισσότερο να αποκτήσετε 
έναν νέο πελάτη, από το να 
αναβαθμίσετε τη σχέση με  
υπάρχοντα πελάτη, μην ξο-
δεύετε περισσότερο χρόνο, 
προσπάθεια και χρήματα, 
από ό,τι χρειάζεστε για τα 
ίδια αποτελέσματα.

  Πώς μπορείτε 
όμως να μεγιστοποιήσε-
τε τα κέρδη σας από τους 
υπάρχοντες πελάτες;

1. Επικοινωνία μέσω email
Ενθαρρύνετε τους πελά-
τες να εγγραφούν για να 

λαμβάνουν μηνύματα μάρ-
κετινγκ με email από την 
επιχείρησή, δίνοντας έμ-
φαση στα οφέλη που θα 
λάβουν. Για παράδειγμα, 
εάν διαθέτετε κατάστημα 
λιανικής πώλησης ή εστι-
ατόριο, προωθήστε με ένα 
ενημερωτικό δελτίο μέσω 
email στους πελάτες  για 
να τους πληροφορείτε  για 
νέα προϊόντα, εκδηλώσεις 
ή προσφορές.

Εάν είστε ιδιοκτήτης επι-
χείρησης B2B, εξηγήστε 
στους πελάτες  πώς με το 
email θα τους ενημερώνε-
τε αναλυτικά, ώστε να μπο-
ρούν να αντλήσουν  στοι-
χεία για τα προϊόντα ή τις 
υπηρεσίες που αγόρασαν 
από εσάς.
Μην στέλνετε
 γενικά μηνύματα email ή 
τα ίδια σε όλους τους πε-
λάτες. Για καλύτερα απο-
τελέσματα, επιμερίστε τις 
λίστες email βάσει των 
αγοραστικών συνηθειών, 
των δημογραφικών στοι-
χείων και των ενδιαφερό-
ντων των πελατών. Έτσι τα 
μηνύματά θα διαβαστούν 
και ενδεχομένως να προ-
κύψει ανταπόκριση για πω-
λήσεις.
Σχεδιάστε τα email ώστε 
να διαβάζονται εύκολα 
από τα  κινητά τηλέφωνα. 
Οι περισσότεροι άνθρωποι 
ελέγχουν τα email τους σε 
smartphones, οπότε αν δεν 
μπορούν να δουν εύκολα 
το μήνυμα είναι πιθανό να 

το διαγράψουν. Αν διαπι-
στώσετε ότι οι πελάτες σας  
λαμβάνουν  τα μηνύματα 
ηλεκτρονικού ταχυδρομεί-
ου σας αλλά δεν τα ανοί-
γουν, αυτό θα μπορούσε 
να είναι ένα σημάδι ότι τα 
μηνύματά σας δεν εμφα-
νίζονται σωστά σε κινητές 
συσκευές. Στη περίπτωση 
αυτή θα πρέπει να κάνετε 
προσαρμογές στο email  
ώστε οι πελάτες όχι μόνο 
να  μπορούν να τα διαβά-
ζουν,  αλλά και να προχω-
ρούν και σε αγορά προϊό-
ντων  εάν το επιθυμούν.

2. Αξιοποιείστε τα μέσα κοι-
νωνικής δικτύωσης
Συνδεθείτε με τους υπάρ-
χοντες πελάτες στα κοινω-
νικών δίκτυα. Για παράδειγ-
μα, για μια επιχείρηση B2B, 
καλό είναι να συνδεθείτε 
στο LinkedIn, να απαντάτε 
στις αναρτήσεις τους και να 
ανταλλάσετε πληροφορίες. 
Για μια επιχείρηση B2C, 
ζητήστε από τους πελάτες 
να σας παρακολουθήσουν 
στα κοινωνικά μέσα εστιά-
ζοντας στα οφέλη που θα 
λάβουν. Τοποθετήστε τα 
εικονίδια των κοινωνικών 
μέσων σε εμφανή σημεία  
του ηλεκτρονικού ταχυδρο-
μείου και του  ιστότοπου 
ώστε οι πελάτες να κάνουν 
εύκολα κλικ για να σας 
ακολουθούν.

  3. Εστιάστε στην 
εξυπηρέτηση πελατών
Η εξαιρετική εξυπηρέτηση 

του πελάτη, είναι απαραί-
τητη για την οικοδόμηση 
αφοσίωσης από την πλευ-
ρά του. Ελέγχετε τακτικά 
τις διαδικασίες εξυπηρέτη-
σης πελατών και μετράτε 
την ικανοποίηση του πελά-
τη, χρησιμοποιώντας έρευ-
νες και σχόλια. 

  4. Δημιουργήστε 
μια ομάδα πωλήσεων προ-
σανατολισμένη στη διατή-
ρηση του πελάτη
Βεβαιωθείτε ότι οι πωλη-
τές γνωρίζουν πόσο ση-
μαντική είναι η αφοσίωση 
των πελατών στην συνεχή 
επιτυχία της επιχείρησής 
σας. Εκπαιδεύστε τους να 
προσπαθούν να αυξάνουν 
σταδιακά τις επαναλαμβα-
νόμενες πωλήσεις  στους 
υπάρχοντες πελάτες, χωρίς 
να είναι κουραστικοί.  Λει-
τουργήστε πελατοκεντρικά:  
οι πωλητές πρέπει να ακού-
νε πραγματικά τι χρειάζεται 
ο πελάτης και να βρίσκουν 
λύσεις στις ανάγκες τους, 
και όχι απλά να πιέζουν για 
κάποια πώληση.

5. Φτιάξτε πρόγραμμα 
ανταμοιβής πιστών πελα-
τών
Υπάρχουν διάφορες έτοι-
μες ψηφιακές εφαρμογές 
παρακολούθησης της πί-
στης του πελάτη, διαθέσι-
μες για πολλούς τύπους 
επιχειρήσεων. Αναζητήστε 
ένα πρόγραμμα αφοσίωσης 
πελατών, όπου καταγρά-
φουν  δεδομένα πελατών 

όπως τι αγοράζουν, πόσο 
συχνά και σε ποιες προ-
σφορές ανταποκρίνονται. 
Χρησιμοποιώντας αυτές τις 
πληροφορίες, μπορείτε να 
προσαρμόσετε κατάλληλα 
το μελλοντικό σας σχέδιο 
marketing.

Φυσικά, κάθε επιχείρηση 
χρειάζεται να αποκτήσει νέ-
ους πελάτες για να συνεχί-
σει να αναπτύσσεται. Αλλά 
η ανάπτυξη υφιστάμενων 
πελατών, η αύξηση της πί-
στης τους προς την εταιρία 
σας και η πραγματοποίηση 
μεγαλύτερων πωλήσεων 
σε αυτούς, είναι εξίσου ση-
μαντικό μέρος του παζλ.

 Μπορείτε να μας στέλ-
νετε τις απορίες αλλά και 
τις ερωτήσεις σας ή προ-
βληματισμούς που έχετε, 
καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχε-
τικά με πωλήσεις ή τεχνο-
λογία στο email: piliotis@
enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για 
την τεχνολογία αλλά και 
τα άρθρα στο site: www.
enanews.gr   και στην κα-
τηγορία: 
Οικονομία ->Τεχνολογία.

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ.
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής
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Πιλοτικά μπλόκα με τρακτέρ σε πλατείες όσο βαθαίνει 
η ρήξη με Βάθη

Agronews

Στον πάγο έβαλε το εν-
δεχόμενο κλιμάκωσης 
των αγροτικών κινητο-
ποιήσεων η εξέλιξη της 
πανδημίας, με τις συσκέ-
ψεις των αγροτών ανά 
τη χώρα να γίνονται μετ’ 
εμποδίων και τα τρακτέρ 
που προετοιμάζονταν 
για τις εθνικές οδούς 

προς τα τέλη Ιανουα-
ρίου, να βάζουν τελικά 
μπρος με κατεύθυνση τις 
πλατείες των χωριών.

Πιλοτικά μπλόκα με τρα-
κτέρ  σε πλατείες όσο βα-
θαίνει η  ρήξη αγροτών με 
Βάθη

Τα τελευταία 24ωρα πά-
ντως γίνονται προσπάθειες 

να αναθερμανθεί το μέ-
τωπο, με τους ανοιχτούς 
λογαριασμούς μεταξύ 
αγροτών και υπουργεί-
ου Αγροτικής Ανάπτυξης 
να παραμένουν. Μάλιστα, 
όπως σχολιάζει συνομιλη-
τής της Agrenda, η πολιτική 
ηγεσία της Βάθη βολεύεται 
από την υφιστάμενη κατά-
σταση, αφού κρατά μακριά 
τα φώτα της επικαιρότητας 
από τα του οίκου της.

Όπως μεταφέρουν πηγές, 
αρχής γενομένης από την 
ερχόμενη εβδομάδα, δηλα-
δή μετά τις 24 Ιανουαρίου, 
θα βγουν στους δρόμους 
τα πρώτα τρακτέρ, ώστε το 
κίνημα των μπλόκων να με-
τρήσει τις δυνάμεις του σε 
πρώτη φάση στις πλατείες 
των χωριών. Η αρχή θα γί-
νει στην Καρδίτσα και στη 
συνέχεια αναμένεται να 
ακολουθήσουν και άλλες 
περιοχές. Η ανταπόκριση 
σε αυτά τα καλέσματα είναι 
που θα κρίνει και το κατά 
πόσο υπάρχουν περιθώρια 
και διάθεση για κλιμάκωση 
των κινητοποιήσεων.

Την ίδια στιγμή, όλο και 
περισσότεροι αγροτικοί 
σύλλογοι ανακοινώνουν 
συσκέψεις για τις προσε-
χείς ημέρες, στις οποίες θα 
εξεταστεί το ενδεχόμενο 
συμμετοχής στο κάλεσμα 
που έχουν απευθύνει από 
μηνός οι συντονιστές της 
Πανελλαδικής Επιτροπής 
Μπλόκων. Συγκεκριμένα, ο 
Αγροτοκτηνοτροφικός Σύλ-
λογος Ανατολικής Θεσσα-
λονίκης καλεί όλους τους 
αγρότες, κτηνοτρόφους 
μελισσοκόμους, αλιείς της 
Ανατολικής Θεσσαλονίκης 
να συμμετάσχουν μαζικά 
στις συσκέψεις που θα γί-
νουν στις 24 και 31 Ιανου-
αρίου στα Βασιλικά και την 
Επανομή.

Τα προβλήματα έχουν 
πολλαπλασιαστεί, αναφέ-
ρουν παραγωγοί, ενώ κάθε 
ημέρα που περνά συνει-
δητοποιούν το μέγεθος 
των επιπλοκών ενόψει της 
νέας σποράς αλλά και των 
ψαλιδιών που επέρχονται 
ενόψει της επόμενης ΚΑΠ 
που ξεκινά το 2023. Εν τω 

μεταξύ, ακόμα δεν έχει ξε-
καθαρίσει το τοπίο γύρω 
από την υπόθεση της ρή-
τρας αναπροσαρμογής στο 
αγροτικό ρεύμα, με την τε-
λευταία εξέλιξη -κατάθεση 
σχετικής τροπολογίας στη 
Βουλή- να αναφέρει ότι 
θα ακολουθήσει υπουργική 
απόφαση που θα καθορίσει 
τον τρόπο και τον χρόνο με 
τον οποίο θα ενεργοποιη-
θεί η έκπτωση στο ρεύμα.

Μέχρι τότε, η εισπρακτικές 
που ενεργούν για λογαρια-
σμό των παρόχων ενέρ-
γειας, πιέζουν καθημερι-
νά τους αγρότες και τους 
κτηνοτρόφους για ανεξό-
φλητους λογαριασμούς. 
Δέχονται -με άλλα λόγια- 
πιέσεις οι παραγωγοί ώστε 
να εξοφλήσουν τους φου-
σκωμένους λογαριασμούς 
της περασμένης περιόδου, 
για την οποία έχουν εξαγ-
γελθεί και δρομολογούνται 
εκπτώσεις. Ταυτόχρονα δεν 
είναι ακόμα ξεκάθαρο και 
το μέγεθος της έκπτωσης, 
αφού σε περίπτωση που 
αποδειχθεί τελικά ότι η ρή-

τρα αναπροσαρμογής επε-
κτείνεται και στα ποτίσματα 
που έγιναν την περασμένη 
αρδευτική περίοδο, τότε η 
επιδότηση 80% για το δι-
άστημα Αυγούστου-Δεκεμ-
βρίου 2021, αφήνει λίγα 
περιθώρια ουσιαστικής μεί-
ωσης των λογαριασμών.

Στα υπόλοιπα αγκάθια, το 
κόστος πετρελαίου, με την 
σχετική ανακοίνωση του 
Αγροτικού Συλλόγου Ανα-
τολικής Θεσσαλονίκης, να 
αναφέρει χαρακτηριστικά 
«έως πότε θα πληρώνουμε 
πάνω από 1,50 ευρώ το λί-
τρο το πετρέλαιο». Φυσικά 
και το κόστος των εφοδίων 
συσπειρώνει τους παραγω-
γούς για κλιμάκωση των 
κινητοποιήσεων αφού μέσα 
σε μια χρονιά «ένα τσουβά-
λι ουρία από τα 25 ευρώ 
έφτασε στα 53 ευρώ» 
όπως αναφέρεται στην ίδια 
ανακοίνωση, με τις συγκυ-
ριακά αυξημένες τιμές σε 
κάποια από τα εμπορεύμα-
τα να προβληματίζουν τους 
παραγωγούς.

Μέχρι 42.500 ευρώ το πριμ Νέων Αγροτών 
στην προκήρυξη του 2023
Γιώργος Κοντονής 
Agronews

Γενικό πριμ 30.000 ευρώ 
συν 2.500 ευρώ ανάλο-
γα τον τόπο κατοικίας 
και συν 10.000 ευρώ για 
κτηνοτρόφους, προβλέ-
φθηκε στο πρόγραμμα 
Νέων Αγροτών για το 
έτος 2023.

Μέχρι 42.500 ευρώ μπο-
ρεί να φθάνει το πριμ 
Νέων Αγροτών στην 
προκήρυξη του 2023, 
προσοχή στις δηλώσεις 
ΟΣΔΕ

Πρόκειται για προκήρυ-
ξη στο πλαίσιο της νέας 
ΚΑΠ και σύμφωνα με 
τα όσα αποτυπώνονται 
στο στρατηγικό σχέδιο 
που έχει υποβληθεί προς 
έγκριση στις ευρωπαϊ-
κές αρχές, θα μπορούν 
να κάνουν αίτηση όσοι 
εγκαταστάθηκαν 24 μή-
νες πριν την πρόσκληση 
(ήταν 18μηνο).  Αυτό 
σημαίνει για παράδειγμα 
πως αν η πρόσκληση βγει 
στον αέρα τον Απρίλιο 
του 2023, ένας αγρότης 
που έχει εγκατασταθεί 
ως αρχήγος αγροτικής 
εκμετάλλευσης από τον 
Απρίλιο του 2021 και 
μετά μπορεί είναι επι-
λέξιμος για ένταξη στο 
πρόγραμμα, τηρουμένων 
φυσικά κι άλλων προ-
ϋποθέσεων. Ως εκ τού-

του και με βάση τα όσα 
αναφέρει το στρατηγικό 
σχέδιο, απαιτείται μεγά-
λη προσοχή για όποιον 
κάνει φέτος ΟΣΔΕ για 
πρώτη φορά καθώς θα 
πρέπει να έχει υπόψη του 
ότι του χρόνου θα επα-
ναπροκυρηχθούν οι Νέοι 
Αγρότες. Επιπλέον, κατά 
την περίοδο εφαρμογής 
του Στρατηγικού Σχεδίου 
προβλέπεται η έκδοση 
ακόμα μίας πρόσκλησης 
το 2025.

Σημειώνεται πως η ημε-
ρομηνία πρώτης εγκα-
τάστασης συνδέεται, για 
τα φυσικά πρόσωπα, με 
την εγγραφή στο Μη-
τρώο Αγροτών και Αγρο-
τικών Εκμεταλλεύσεων 
(ΜΑΑΕ) ως αγρότης 
νεοεισερχόμενος στον 
αγροτικό τομέα και, για 
τα νομικά πρόσωπα, την 
ανάληψη της αρχηγίας 
- διαχείρισης από φυσι-
κό πρόσωπο νέο γεωρ-
γό και την εγγραφή του 
νομικού προσώπου ως 
κατόχου αγροτικής εκμε-
τάλλευσης.

Παράλληλα, αυξάνονται 
οι ώρες κατάρτισης από 
τις 150 στις 250. Πρό-
σθετοι όροι και προϋπο-
θέσεις που σχετίζονται 
με τα κριτήρια βαθμολό-
γησης θα περιλαμβάνο-

νται στις σχετικές προ-
κηρύξεις. Στα κριτήρια 
βαθμολόγησης θα περι-
λαμβάνονται παράμετροι 
όπως το εκπαιδευτικό 
επίπεδο, η βιολογική πα-
ραγωγή, η συμμετοχή σε 
οργάνωση παραγωγών, 
η σύναψη συμβολαίων 
για τη διάθεση της πα-
ραγωγής, η συμμετοχή 
σε εργαλείο διαχείρι-
σης κινδύνου, η περιοχή 
εγκατάστασης της γε-
ωργικής εκμετάλλευ-
σης με βάση τα χωρικά 
της χαρακτηριστικά (βλ. 
ενδεικτικά ορεινότητα, 
νησιωτικός χαρακτήρας, 
πληθυσμιακή πυκνότη-
τα), ο προσανατολισμός 
της εκμετάλλευσης.

Ποσό ενίσχυσης

Αναλυτικότερα, το ποσό 
ενίσχυσης  διαμορφώ-
νεται ως εξής: Το βασικό 
ποσό ενίσχυσης θα είναι 
30.000 για γεωργικές 
εκμεταλλεύσεις που θα 
έχουν (στη μελλοντική 
κατάσταση) φυτική – μι-
κτή παραγωγική κατεύ-
θυνση.

Το ποσό αυτό θα διαμορ-
φώνεται έως και 42.500 
ευρώ με βάση τα εξής:

α) αύξηση κατά 2.500 
ευρώ εφόσον η περιοχή 

μόνιμης κατοικίας των 
αρχηγών των εκμεταλ-
λεύσεων βρίσκεται σε 
περιοχές ορεινές ή μειο-
νεκτικές ή σε μικρά νησιά 
(νησιά με πληθυσμό έως 
και 3.100 κατοίκους) και 
σε περιφερειακές ενότη-

τες με πληθυσμιακή πυ-
κνότητα μικρότερη η ίση 
των 35 κατοίκων ανά 
τετραγωνικό χιλιόμετρο 
με βάση την απογραφή 
πληθυσμού του 2021 ή 
συνδυασμό αυτών των 
κατηγοριών περιοχών) ή 

συνδυασμός αυτών των 
κατηγοριών περιοχών,

β) αύξηση κατά 10.000 
ευρώ για ζωική παρα-
γωγική κατεύθυνση (στη 
μελλοντική κατάσταση) 
της εκμετάλλευσης.
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Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227, Mob.: 693 957 3595 | E-mail: info@bee-project.gr | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

https://bee-realestate.gr/office.php?office=35

Χαρακτηριστικά
60 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 1978

Διαμέρισμα
Τίμιος Σταυρός - Σούγελο (Καβάλα)
60.000€ 1.000€/τ.μ. Κωδικός: 351004-2019

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
150.000€ 1.724€/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
115 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.635€/τ.μ. Κωδικός: 351002-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : Αυτόνομη Πε-
τρέλαιο
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
169.000 € 1.988 €/τ.μ. Κωδικός: 351002-24

Μεζονέτα, Βύρωνας (Καβάλα),
180.000€ 1.957€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 92τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 2 Μπάνια, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 1, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2007, Έτος 
Ανακαίνισης: 2021.

Κωδικός: 351002-25
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Πέρα-
μος  (Ελευθερές), 95.000€ 
1.979€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 48 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 0, Θέρμανση: Άλλο, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351002-21
___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351002-11
___________________

Γκαρσονιέρα, Αγ. Παύλος (Κα-
βάλα), 80.000€ 2.424€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 33 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 2, WC: 1, Θέρμανση:Κεντρι-
κή Πετρέλαιο, Έτος Κατασκευής: 
2020.

Κωδικός: 351002-30
___________________

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 150.000€ 1.724€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 87 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, Μπάνια, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 1, Θέρμανση: Έτος Κατα-
σκευής : 2022.

Κωδικός: 351002-29
___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351002-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351002-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..

Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351002-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 120.000€ 
2.222€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351002-34
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 75.000€ 
1.210€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 62 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 0, WC: 1

Θέρμανση: Κλιματισμός,  Έτος 
Κατασκευής: 2020.

Κωδικός: 351002-31
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 155.000€ 
2.279€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός: 351002-35
____________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 120.000€ 
2.222€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο,  1 Μπάνιο, 
Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός: 351002-34
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Περιφέρεια ΑΜ-Θ, κορονοϊός
Η μουσική «κόστισε» 5.000 ευρώ πρόστιμο και κλείσιμο για 15 μέρες

Αναλυτικά τα αποτε-
λέσματα της Ελληνι-
κής Αστυνομίας την 
Κυριακή 16 Ιανουαρί-

ου 2022 για την εφαρ-
μογή των μέτρων 
περιορισμού της δια-
σποράς του κορονοϊού 

Covid-19

Συνεχίζονται οι εντατι-
κοί έλεγχοι σε όλη τη 
χώρα από τις Υπηρεσίες 
της Ελληνικής Αστυνο-
μίας για την εφαρμογή 
των μέτρων αποφυγής 
και περιορισμού της δι-
ασποράς του κορονοϊού 
Covid-19. Την Κυριακή 
16 Ιανουαρίου 2022 
πραγματοπο ιήθηκαν 
σε όλη την επικράτεια 
53.388 έλεγχοι, από 
τους οποίους οι 18.524 
στον Διεθνή Αερολιμένα 
Αθηνών «Ελευθέριος Βε-
νιζέλος».
Βεβαιώθηκαν συνολι-
κά 442 παραβάσεις και 

πραγματοποιήθηκαν 5 
συλλήψεις. Παράλληλα, 
επιβλήθηκαν και 11 πρό-
στιμα για παραβίαση του 
αντικαπνιστικού νόμου.

Αναλυτικά οι έλεγχοι και 
τα αποτελέσματα
363 παραβάσεις για μη 
χρήση μάσκας κ.λπ. συ-
ναφείς παραβάσεις και 
επιβλήθηκαν 362 πρό-
στιμα των 300 ευρώ 
και 1 των 150 ευρώ, ως 
ακολούθως:

• 92 στην Αττική
• 74 στη Θεσσαλονίκη
• 27 στην Ήπειρο
• 25 στο Βόρειο Αι-

γαίο

• 25 στην Κεντρική 
Μακεδονία

• 24 στα Ιόνια Νησιά
• 22 στην Κρήτη
• 20 στην Πελοπόννη-

σο
• 15 στη Στερεά Ελ-

λάδα
• 12 στη Δυτική Ελλά-

δα
• 11 στη Θεσσαλία
• 6 στη Δυτική Μακε-

δονία
• 5 στο Νότιο Αιγαίο
• 5 στην Ανατολι-

κή Μακεδονία και 
Θράκη

Από την έναρξη εφαρμο-
γής των νέων μέτρων (7 
Νοεμβρίου 2020), έχουν 

βεβαιωθεί συνολικά 
90.013 ομοειδείς παρα-
βάσεις και επιβλήθηκαν 
86.567 διοικητικά πρό-
στιμα των 300 ευρώ και 
3.446 των 150 ευρώ.

7 παραβάσεις για περι-
ορισμό μετακίνησης με 
επιβολή ισάριθμων προ-
στίμων των 300 ευρώ, 
εκ των οποίων οι 3 στη 
Κεντρική Μακεδονία, 3 
στο Βόρειο Αιγαίο και 1 
στη Δυτική Ελλάδα. Από 
την έναρξη εφαρμογής 
του μέτρου (7 Νοεμβρί-
ου 2020) έχουν βεβαι-
ωθεί συνολικά 196.539 
ομοειδείς παραβάσεις.

Σέρρες
Συνελήφθη ομάδα Ρομά την ώρα που άνοιγε σπίτια και αυτοκίνητα
Συναγερμός σήμανε 
το βράδυ της Πέμπτης 
στην Αστυνομική 
Διεύθυνση Σερρών όταν 
ενημερώθηκε ότι ομάδα 
νεαρών Ρομά “χτυπά” 
σπίτια στο Λευκώνα. 
Κάτι που είχε επισημάνει 
ο πρόεδρος των 
αστυνομικών υπαλλήλων 
Αναστάσιος Αραμπατζής 
στην εκπομπή ΚΑΘΕ 
ΜΕΣΗΜΕΡΙ και την 
Ελένη Μωραΐτη.

Όταν οι αστυνομικοί 
έφτασαν στο 
σημείο κατάφεραν 
και συνέλαβαν επ 
αυτοφώρω 2 άτομα 

την ώρα που άνοιγαν 
κατοικία. Σύμφωνα 
με πληροφορίες 
του Επιλογές κατά 
την σύλληψή τους 
ομολόγησαν ότι υπάρχει 
και τρίτο άτομο που 
ανοίγει αυτοκίνητα στο 
ΕΠΑΛ. Η πληροφορία 
επιβεβαιώθηκε και οι 
άντρες της ΕΛΑΣ έφτασαν 
έξω από το σχολείο 
όπου και συνέλαβαν τον 
τρίτο άντρα που είχε 
προλάβει να διαρρήξει 
ήδη τρία αυτοκίνητα 
μαθητών του ΕΠΑΛ. Το 
μέλος του 15μελους του 
ΕΠΑΛ Στάθης Πολίτης, 
αναφέρει επίσης ότι το 

σημείο δεν φορτίζεται 
επαρκώς καθώς 
και ότι δεν υπάρχει 
φύλακας για το κτήριο 
γιατί ο υπάλληλος 
συνταξιοδοτήθηκε και 
δεν αντικαταστάθηκε. 

Ο κ. Πολίτης τόνισε 
ότι η Διεύθυνση της 
Δευτεροβάθμιας έχει 
κάνει όλες τις ενέργειες 
που απαιτούνται για 
την αντικατάσταση του 
σχολικού φύλακα και 
ευχαριστεί την αστυνομία 
για την άμεση επέμβαση 
της που είχε θετικό 
αποτέλεσμα. 

Νεκρός σε τροχαίο 29χρονος μοτοσικλετιστής, στην διασταύρωση 
της εθνικής οδού Αμφίπολης – Καβάλας
Την 16-1-2022 και  
ώρα 00.10΄ στην 
διασταύρωση της 
Εθνικής οδού Αμφίπολης 
– Καβάλας, δίκυκλη 
μοτοσικλέτα που 
οδηγούσε 29χρονος 
ημεδαπός εξετράπη 
της πορείας της και 
ανετράπη, με αποτέλεσμα 
τον θανάσιμο 
τραυματισμό του οδηγού. 
Προανάκριση για τα αίτια 
και τις συνθήκες του 
ατυχήματος διενεργεί το 
Τμήμα Τροχαίας Καβάλας
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Με το “δεξί” μπήκε στο 
2022 η ομάδα των Παν-
θήρων Καβάλας, καθώς 
στην πρώτη επίσημη 
αναμέτρηση που έδω-
σε για το νέο έτος, επι-
κράτησε με 49-37 της 
Ασπίδας στην γειτονική 
Ξάνθη.

Το παιχνίδι ξεκίνησε με 
την ομάδα της Ασπίδας 
να παίρνει προβάδισμα 
δέκα πόντων με το τέ-
λος της α’ περιόδου. Μια 
διαφορά που κατάφερε 
να διαχειριστεί μέχρι και 
την ολοκλήρωση του 
πρώτου ημιχρόνου. Στην 
επανάληψη όμως τα 
κορίτσια της Καβαλιώ-

τικης ομάδας έβγαλαν 
αντίδραση και με ένα 
εξαιρετικό β’ ημίχρονο 
(επι μέρους σκορ 9-31) 
κατάφεραν να φύγουν 
νικήτριες από την γειτο-
νική Ξάνθη.

Τα δεκάλεπτα: 18-8, 
10-10 (28-18), 4-16 
(32-34), 5-15 (37-49)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Ασπίδα Ξάνθης (Καρά 
Αχμέτ): Καραλίδου Σ. 
13(1), Μπουτσούκη 8(2), 
Τονικίδου, Αντώνογλου, 
Μπαϊρακτάρ 3(1), Μω-
υσένκο, Μαμαλίγκατζη 
10, Καραλίδου Β., Χαλκί-

δου, Συμεωνίδου, Καρα-
κώστα 3, Θεοδωρίδου.

Πάνθηρες Καβάλας 
(Καρατσομπάνης-Δα-
σκαλάρας): Κελεμένη 
7(1), Παναγιωτίδου 2, 
Τασελαρίδου, Σπανίδου, 
Γαϊτάνη 5, Τουρετζόγλου 
6, Τζιαμπάζη 10(2), Κε-
σεσίδου 7(1), Φραγκάκη, 
Δημητρακούδη, Μαρα-
γκου 10(1), Συροπούλου.

Α2' ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 11Η ΑΓΩΝΙΣΤΙ-
ΚΗ

Ασπίς Ξάνθης-Πάνθηρες 
Καβάλας 37-49

Παναθλητικός-ΑΕ Πυ-
λαίας 58-37

Πανσερραϊκός-Απόλλων 
Καλαμαριάς 68-58

ΑΣ Πανόραμα-Άρης 52-
88

Ιερισσός ΄99-ΜΕΝΤ 
20-0 α.α

Ρεπό: Ηρακλής

A2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Παναθλητικός 20 
(10-0)

2. ΑΕ Πυλαίας 19 (9-1)
3. Άρης 18 (8-2)

4. Πανσερραϊκός 16 (6-
4)

5. Πάνθηρες Καβάλας 
16 (6-4)

6. Ηρακλής 15 (5-5)
7. Ασπίς Ξάνθης 14 (4-

6)

8. Απόλλων Καλαμα-
ριάς 13 (4-6)

9. ΜΕΝΤ 11 (1-9)
10. ΑΣ Πανόραμα 11 (1-

9)
11. Ιερισσός ’99 11 (1-9)

Νίκη μέσα στην Ξάνθη για τους Πάνθηρες Καβάλας

Δευτέρα 24 Ιανουαρίου 2022

Δεν μπήκε με το «δεξί» 
στο 2022 τελικά η Κα-
βάλα BC καθώς γνώρισε 
την ήττα με 70-60 στο 
Αγρίνιο από την ομώνυ-
μη ομάδα για την 13η 
αγωνιστική της Α2’ Εθνι-
κής Κατηγορίας.

Οι δυο ομάδες πήγαν 

μαζί στο σκορ στο με-
γαλύτερο μέρος του 
παιχνιδιού με τους γηπε-
δούχους να πατάνε κα-
λύτερα στην επανάληψη 
και τελικά να φτάνουν 
στην κατάκτηση του ροζ 
φύλλου αγώνος.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 15-

17, 17-17 (32-34), 20-
15 (52-49), 18-11 (70-
60)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ

Α.Ο Αγρινίου (Διαμα-
ντάκος): Νικολαΐδης 
12 (3), Βακουφτσής 
11 (2), Τσρνιτς 10 (1), 
Τσούκας, Μήτσου 6 (1), 
Κυριλής 4, Μπάλος 7 
(1), Κουρουπάκης 10, 
Γκάτζιος 10 (2).

Καβάλα BC (Πενταζί-
δης): Άρμστεντ 21 (4), 
Μπρουκς, Αμπατζάς 15 
(3), Ζαρκαδούλας 8 (2), 
Ράπτης 7, Δρόσος 6, Αγ-
γελάκος, Οκεκουόγεν 3.

A2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-

ΡΙΑ – 13Η ΑΓΩΝΙΣΤΙ-
ΚΗ

Α.Ο Αγρινίου-Καβάλα BC 
70-60

ΑΣ Καρδίτσα-Ψυχικό 68-
53

Κόροιβος Αμαλιάδας-
Α.Ο Αμύντα 73-58

Α.Ο Παγκράτι-Χαρίλαος 
Τρικούπης 68-76

Φίλιππος Βέροιας-Οία-
κας Ναυπλίου 105-63

Δάφνη Δαφνίου-Α.Ο 
Τρίτωνας 67-87

Π α ν ε ρ υ θ ρ α ϊ κ ό ς - Γ Σ 
Ελευθερούπολης ΑΝΑ-

ΒΟΛΗ

Ρεπό: ΓΣ Αμαρουσίου

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Α.Ο Τρίτωνας (10-3) 
23

2. Κόροιβος Αμαλιάδας 
(8-5) 21

3. ΑΣ Καρδίτσας*** 
(10-0) 20

4. Ψυχικό* (8-4) 20
5. ΓΣ Αμαρουσίου* (7-

5) 19
6. Α.Ο Αμύντα* (6-6) 

18
7. ΓΣ Ελευθερούπο-

λης*** (8-2) 18
8. Χαρίλαος Τρικού-

πης* (6-6) 18
9. Πανερυθραϊκός** (6-

5) 17
10. Καβάλα BC** (6-5) 

17
11. Φίλιππος Βέροιας* 

(5-7) 17
12. A.O Αγρινίου* (4-8) 

16
13. A.O Παγκράτι* (4-8) 

16
14. Δάφνη Δαφνίου* (0-

12) 12
15. Οίακας Ναύπλιου* 

(0-12) 12

(*) Έχουν αγώνα λιγό-
τερο

(**) Έχουν δυο αγώνες 
λιγότερους

(***) Έχουν τρεις αγώ-
νες λιγότερους

Ήττα στο φινάλε για την Καβάλα BC στο Αγρίνι

OΔήμος Παγγαίου πι-
στός στο ραντεβού του 
με τις μεγάλες αθλητικές 
διοργανώσεις, μετά το 
πανελλήνιο πρωτάθλη-
μα μπάσκετ εφήβων τον 
Μάιο του 2019 και το 
πανελλήνιο πρωτάθλημα 
στίβου Κ-16 το καλοκαί-
ρι του 2021, σε συνερ-
γασία με την Ελληνική 
Φίλαθλη Ομοσπονδία 
Επιτραπέζιας Αντισφαί-
ρισης διοργανώνει το 
Πανελλήνιο Πρωτάθλη-
μα Παραγωγικών Ηλι-
κιών Under 9-12 Under 
15 Under 18, που πραγ-
ματοποιείται  στις 22 & 
23 Ιανουαρίου 2022 στο 
κλειστό γυμναστήριο Γε-
ωργιανής- Νικήσιανη.

Ως Δήμος Παγγαίου ευ-
χαριστούμε την Ελληνική 
Φίλαθλη Ομοσπονδία 

Επιτραπέζιας Αντισφαί-
ρισης για την εμπιστο-
σύνη που μας δείχνει 
για την διοργάνωση των 
αγώνων και ευχόμαστε 
καλή επιτυχία σε όλους 
τους συμμετέχοντες 
αθλητές.

Πανελλήνιο πρωτάθλημα επιτραπέζιας αντισφαίρισης στον 
Δήμο Παγγαίου



Σε ένα απίστευτο παιχνί-
δι, με συνεχόμενες εναλ-
λαγές συναισθημάτων, ο 
ΑΟΚ αναδείχθηκε ισόπα-
λος 2-2 με τον Πανσερ-
ραϊκό στην 15η αγωνι-
στική της Super League 
2.

Οι «αργοναύτες» μπή-
καν καλά στο παιχνίδι 
και μέσα στα πρώτα λε-
πτά έχουν δημιουργήσει 
απειλές για την εστία του 
Καβουσάκη, με τον Στα-
μένκοβιτς να μην μπορεί 
να τελικά να σκοράρει. 
Η κυριαρχία του ΑΟΚ δι-
έρκησε για περίπου 15 
λεπτά, όμως στην συνέ-

χεια ο Πανσερραϊκός πί-
εσε και έβαλε δύσκολα 
στους γηπεδούχους, με 
τον Κυρίτση να κρατά το 
«μηδέν» στην εστία του 
μέχρι και την λήξη του α’ 
μέρους.

Στην επανάληψη οι φι-
λοξενούμενοι είναι αυτοί 
που θα προηγηθούν με 
τον Κονσί να βγαίνει στην 
πλάτη της άμυνας και να 
σκοράρει για το 0-1. Η 
απάντηση για τον ΑΟΚ 
ήρθε περίπου 10 λεπτά 
αργότερα, όταν ο Ebert 
βρήκε τον Καζαντζίδη 
μέσα στην περιοχή και 
ο τελευταίος με παράλ-

ληλη πάσα έδωσε μισό 
γκολ στον Musija ο οποί-
ος εξ’ επαφής νίκησε τον 
Καβουσάκη για το 1-1. 
Στο 81’ ήρθε η πλήρης 
ανατροπή, όταν ο Ebert 
εκτέλεσε έξυπνα φάουλ 
που κέρδισαν οι «αργο-
ναύτες», κι ο Σαμπανί-
δης με υπέροχο πλασέ 
έγραψε το 2-1 για τους 
Καβαλιώτες. Η φάση του 
αγώνα ήρθε στο 93’ όταν 
μετά από φάση διαρκεί-
ας ο Μαρκιόνι έγραψε το 
τελικό 2-2.

Τα γκολ: Musija 74’, 
Σαμπανίδης 81’/ Konsi 
63’, Marcioni 90’+3’

 
ΟΙ ΣΥΝΘΕΣΕΙΣ ΤΩΝ 
ΔΥΟ ΟΜΑΔΩΝ

Α.Ο Καβάλα (Νouri): 
Κυρίτσης, Καζαντζίδης, 
Spasic (46’ Γροσδάνης), 
Στίκας (90’ Πανουργιάς), 
Nedeljokovic, Θωμαϊδης 
(66’ Σαμπανίδης), Μπε-
λεβώνης, Musija (83’ 

Cohen), Ebert, Armalas, 
Stamenkovic.

Πανσερραϊκός (Δι-
γκόζης): Καβουσάκης, 
Κασμερίδης, Δημητρίου 
(83’ Παπαβασιλείου), 
Ζέρης, Φουάσης, Κρη-
τικός, Messi (70’ Κα-
ρασαλίδης), Ανάκογλου 
(50’ Diaz), Κανις, Konsi, 
Marconi.

SUPER LEAGUE 2 – 
ΒΟΡΕΙΟΣ ΟΜΙΛΟΣ – 
15Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ

Α.Ο Καβάλα-Πανσερραϊ-
κός 2-2

Α.Ο Ξάνθη-Βέροια 0-3

Ολυμπιακός Βόλου-ΑΕ 
Λάρισα 1-2

Αλμωπός Αριδαίας-Ολυ-
μπιακός Β’ 3-0

Θεσπρωτός-Ηρακλής 
1-5

Νίκη Βόλου-Απόλλων 

Λάρισας 0-2

Πιερικός-Απόλλων Πό-
ντου 1-0

ΠΑΟΚ Β’-Α.Ο Τρίκαλα 
ΑΝΑΒΟΛΗ

Ρεπό: Αναγέννηση Καρ-
δίτσας

SUPER LEAGUE 2 – 
ΒΟΡΕΙΟΣ ΟΜΙΛΟΣ – 
ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Βέροια*** 27 (26-8)
2. ΑΕ Λάρισα** 26 (17-

5)
3. Α.Ο Ξάνθη***** 22 

(19-8)
4. Αναγέννηση Καρδί-

τσας****** 19 (16-5)
5. Αλμωπός Αριδαί-

ας*** 18 (17-11)
6. Θεσπρωτός** 18 

(18-14)
7. Ολυμπιακός Β’** 18 

(14-14)
8. Νίκη Βόλου*** 16 

(16-8)
9. Ηρακλής**** 16 (10-

6)

10. Α.Ο Τρίκαλα**** 13 
(11-18)

11. Πιερικός** 13 (13-
15)

12. Απόλλων Πόντου*** 
12 (17-17)

13. Πανσερραϊκός**** 
11 (14-19)

14. ΠΑΟΚ Β’****** 10 (9-
9)

15. Ολυμπιακός Βό-
λου**** 9 (13-19)

16. Απόλλων Λάρισας*** 
8 (9-18)

17. Α.Ο Καβάλα****** 3 
(4-49)

(**) Έχουν δυο παιχνί-
δια λιγότερα

(***) Έχουν τρια παι-
χνίδια λιγότερα

(****) Έχουν τέσσερα 
παιχνίδια λιγότερα

(*****) Έχουν πέντε 
παιχνίδια λιγότερα

(******) Έχουν έξι παι-
χνίδια λιγότερα
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Α.Ο. Καβάλα – Πανσερραϊκος 2 – 2
Η νίκη χάθηκε στις καθυστερήσεις

Η12η αγωνιστική πραγ-
ματοποιήθηκε – με δυο 
αναβολές – αυτό το Σαβ-
βατοκύριακο στους δυο 
Ομίλους της Β’ Κατηγο-
ρίας της ΕΠΣ Καβάλας.

Αποτέλεσμα της αγωνι-

στικής, η επιβλητική νίκη 
του Απόλλωνα Χρυσο-
χωρίου επί του Α.Ο Πο-
ταμιάς στο ντέρμπι κορυ-
φής του Β’ Ομίλου.

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Α’ 
ΟΜΙΛΟΣ – 12Η ΑΓΩ-

ΝΙΣΤΙΚΗ
ΠΑΟΚ Αγ. Ανδρέα-Ατρό-
μητος Ακροβουνίου 3-0

ΑΕΚ Καβάλας-Μ.Α Φι-
λίππων 2-1

ΑΣ Παγγαίο-Ηρακλής 
Καβάλας 5-1

Ασπίς Πολυστύλου-Κα-
βάλα 2004 0-0

Άγιος Λουκάς-Μακεδονι-
κός Αμισιανών 4-4

Κεραυνός Κρηνίδων-Ελ-
πίδες Καβάλας ΑΝΑΒΟ-
ΛΗ

 Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Α’ ΟΜΙ-
ΛΟΣ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ
ΠΑΟΚ Αγ. Ανδρέα 34 
(47-12)
ΑΕΚ Καβάλας 29 (41-14)

Ατρόμητος Ακροβουνίου 
28 (35-12)
Κεραυνός Κρηνίδων* 24 
(30-18)
ΑΣ Παγγαίο 22 (29-17)
Μ.Α Φιλίππων 18 (26-
26)
Μακεδονικός Αμισιανών 
14 (23-33)
Ηρακλής Καβάλας 13 
(16-23)
Καβάλα 2004 7 (16-25)
Ασπίδα Πολυστύλου 7 
(12-21)
Άγιος Λουκάς 5 (16-38)
Ελπίδες Καβάλας* 3 (9-
56)
(*) Έχουν αγώνα λιγότε-
ρο

 Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Β’ 
ΟΜΙΛΟΣ – 12Η ΑΓΩ-
ΝΙΣΤΙΚΗ

Απόλλων Χρυσοχωρίου-

Α.Ο Ποταμιάς 9-0

Ναζιανζός-Ατρόμητος 
Χαλκερού 1-4

Μακεδονικός Αγιάσμα-
τος-Κεραυνός Καλλιρά-
χης 3-0

ΠΑΟΚ Καβάλας-Πανιώ-
νιος Ξεριά 4-1

Θεαγένης-Αίας Παναγίας 
ΑΝΑΒΟΛΗ

 Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Β’ 
ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

1. Απόλλων Χρυσοχω-
ρίου 29 (44-8)

2. Α.Ο Ποταμιάς 27 
(16-13)

3. Ατρόμητος Χαλκερού 
25 (26-18)

4. ΠΑΟΚ Καβάλας 21 
(26-14)

5. Μακεδονικός Αγιά-
σματος 20 (21-11)

6. Κεραυνός Καλλιρά-
χης 13 (15-23)

7. Πανιώνιος Ξεριά 12 
(21-29)

8. Θεαγένης* 10 (13-
30)

9. Ναζιανζός 7 (17-31)
10. Αίας Παναγίας* 4 

(10-30)
11. 

(*) Έχουν  αγώνα λιγό-
τερο

Τα αποτελέσματα της 12ης αγωνιστικής στους δυο Ομίλους 
της Β’ Κατηγορίας της ΕΠΣ Καβάλας


